
FILTRACIÓ TÈCNICA PROPOSTES ONTINYENT PARTICIPA 2023 
 

Després de finalitzar la Fase I de l’Ontinyent Participa on s’ha dut a terme el 

procés de presentació de propostes per part de la ciutadania, es passa a la Fase II: 

Filtració de propostes. 

En aquesta fase, s’ha realitzat una filtració dels projectes basada en criteris 

tècnics per a estimar o desestimar la viabilitat econòmica, urbanística o social dels 

distints projectes presentats. Per això, s’ha requerit la participació de l’Oficina Tècnica, 

del Departament de Medi Ambient, del Departament de Serveis Socials, del 

Departament d’Educació i del Departament d’Igualtat. 

Aquesta filtració s’ha realitzat en dues reunions diferents celebrades els dies 8 i 

9 de novembre de 2022. La primera tingué inici a les 09.45 hores i finalitzà a les 11.30 

hores. La segona reunió tingué inici a les 09.15 hores i finalitzà a les 10.45 hores, 

presidint ambdues reunions l’alcalde Jorge Rodríguez Gramage, i assistint: 

  

• - Deva Sanz, com a enginyera de Medi Ambient. 

• - Ginés Domene, com a enginyer tècnic d’obres públiques. 

• - Inma Llin, com a coordinadora del departament de Serveis Socials. 

• - Emilia Tortosa, com a tècnica d’Educació. 

• - Neus Rubio, com a tècnica d’Igualtat. 

   

 S’han rebut un total de 201 propostes, de les quals 196 han estat mitjançant el 

formulari activat en www.ontinyentparticipa.es i 5 propostes, mitjançant correu 

electrònic. D’acord amb els criteris tècnics pertinents, s’ha determinat, que: 

• - 127 propostes no compleixen els requisits tècnics per passar a la votació dels 

consells sectorials. 

• - 73 propostes sí que compleixen els requisits tècnics per passar a la votació 

dels consells sectorials. 

• - 1 proposta és indeterminada.  

  

Les propostes no acceptades tenen una justificació tècnica consensuada entre 

l’equip tècnic on es motiva la causa en l’apartat d’observacions, majoritàriament 

relacionades en: 

· Un excés de pressupost del projecte. 

· No són competència o titularitat municipal. 

· Estan incloses en la unitat d’execució. 

· No són objecte del programa Ontinyent Participa. 

 

En alguns registres on s’inclou més d’una proposta, pot haver-hi la possibilitat 

d’acceptació i no acceptació alhora, ja que pot acceptar-se una proposta i no la resta. En 

la reunió s’han facilitat als assistents els arxius annexos que incloïen algunes propostes. 

A continuació, s’adjunta el document amb la filtració tècnica de les 201 propostes: 
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Agrupades Codi Títol de la 
proposta 

Explicació de la proposta 
(Proposta literal feta per la ciutadania) 

SI/
NO 

OBSERVACIONS 

(01/2023+02/2023
+55/2023+143/202

3) 

01/2023 Espai lúdic 
per a jóvens 
(11-18 anys) 

Com a mare d'un xiquet de 12 anys, una de les 
meues preocupacions actuals (i la d'altres mares i 

pares amb els que parle sovint) és que en una 
població tan gran com és Ontinyent no hi ha cap 
espai on els nostres fills puguen anar en el seu 

temps d'oci, per la qual cosa es veuen abocats a 
tindre que estar pegant voltes pel poble sense 
trellat i passant fred o calor segons l'estació de 
l'any. La meua proposta és la creació d'un espai 
lúdic on puguen conviure i divertir-se, amb jocs 
com bitllars, futbolins, màquines recreatives... , 

zona amb tauletes i cadires/sofans per a sentar-se 
a parlar o prendre algo, màquines de vénding de 

refrescos/apetitius, música actual... Crec que el fet 
que els nostres joves puguen estar en espais 

controlats i pensats per a ells és molt important 
per al seu desenvolupament com a persones. Se 
m'acudix que el lloc ideal seria El Teler on, per 

exemple, la tercera planta està pràcticament buida 
i seria un espai ideal. 

No Es contempla amb el 
projecte del Delme.  

(01/2023+02/2023
+55/2023+143/202

3) 

02/2023 Ocio en el 
barrio de 
San José 

Los niños entre 11 y 16 años que viven en el barrio 
de San José no tienen una zona de ocio para ellos. 
El sitio perfecto sería el centro comercial ya que 

pueden estar en invierno. 
Necesitan una zona de billar, bolos, futbolines, 
zona de cafetería para poder merendar, etc... 

No Es contempla amb el 
projecte del Delme. 

 
03/2023 Millorar 

ermita de 
Santa Ana 

Crec que te falta de millorar esta ermita doncs esta 
prou abandonada vas i i no hi ha ni una font per a 

beure es un lloc que que deuria tindre alguns 
serveix mes per eixemple algun quiosc la gent 

pujaria perque es un lloc molt agradable. 

No  No és competència. 

 

04/2023 Enderrocam
ent 

Enderrocar totes les cases velles i perilloses del 
Poble nou, com per exemple, carrer Major i en 

front de l’Almassera 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

5/2023 Institut ies 
l'estacio 

Ontinyent 

Cuando empezarán las obras del instituto ies 
l'estacio de Ontinyent. 

-  INDETERMINADA 

 

6/2023 Repoblación 
de las 

montañas 

Las otras propuestas no me parecen atractivas, son 
más para mejoras de ciertas personas de la 

población. Yo pienso que estas mejoras han de ser 
de todo el pueblo, y creo que ver las montañas con 
más naturaleza, al tiempo nos hace bien a todos, 

adas que deja una ciudad mucho más bonita. 
Todas las demás propuestas me parecen correctas, 
no digo que no, pero creo que se debería hacer un 

esfuerzo e invertir en la naturaleza, tanto en las 
montañas, como en las zonas verdes de la ciudad. 

Sí S’entén com a 
inversió en zones 
verdes de la ciutat.  

 

07/2023 Benarrai Propose que amb el lloc que tenim al benarrai 
pugam acabar de fer un parc fins el parking nou, 
mes zona verda y mes jocs infantils. Y el parking 
d'Ovidi Montllor deuria ser  d'asfalt ja que cuan 

plou es un niu de fanc." 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

08/2023 Recalificació
n del 

Polígono El 
Pla. 

Dispongo de un terreno de 15.000 metros de 
terreno con una casa que se está pagando un IBI, 

de la cual no se puede rehabilitar porque el 
terreno está como polígono Industrial cuando allí 

No - 
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está rodeado de casas de campo y es imposible 
que llegue hasta allí. 

Me gustaría que estudiasen la opción de liberar 
aquella zona, está ubicada en Polígono 8, parcela 

75. 
(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

9/2023 discomovils ens agradaria que feren discomovils a ontinyent 
algun fin de setmana per als jovens, gracies 

Sí  Es valora fer un 
programa de 
discomòbils. 

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

10/2023 discomovils no hi ha entreteniment Sí  Es valora fer un 
programa de 
discomòbils. 

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

11/2023 discomovils mos agradaría que feren algunes voltes 
discomovils per a que disfrutem els joves els caps 

de setmana, perque sempre tenim que anar-mos a 
altres pobles de festa. 

Sí  Es valora fer un 
programa de 
discomòbils. 

 

12/2023 Arreglo del 
Cami Fondo 

Es bonito caminar por allí en lugar de la carretera y 
a veces tiene mucha agua, otras esta sucio por 

botellones de jovenes, etc y pasan coches y 
personas por allí desde las distintas empresas a las 

viviendas de cada uno. 

Sí   

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+23/2023+42/2023

+54/2023) 

13/2023 Discomovil Ens agradaria que feren alguna discomobil mes 
sovint per als joves , gracies. 

Sí  Es valora fer un 
programa de 
discomòbils.  

14/2023 Recollida de 
restes 

vegetals al 
disseminat 

Adaptar el servei que ja existeix a urbanitzacions i 
zona urbana, al disseminat, facilitant aixi la 

retirada de restes de jardineria i minimitzant les 
cremes 

No Existeix ja el sistema 
de triturat. 

 

15/2023 Contenedor 
/ almacen 

Al estilo de los contenedores que se disponen en la 
pista de atletismo y en el velodromo, seria 

interesante disponer de uno en la zona del pump 
track para poder almacenar utiles para las clases, 

ademas se podria organizar un concurso de grafitis 
para su decoracion, 

Sí   

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

16/2023 Iluminació i 
Borera tram 

del IES 
Estació fins 

al Cementeri 

En aquest tram hi ha una falta de seguritat evident. 
Pel damunt del pont de les vies no hi ha vorera i 

tampoc hi ha iluminació. Cada vegada som mes les 
persones que anem per aquest tram al cementeri o 

bé caminant tots el dies per a disfrutar del 
Torrater. La meua proposta seria fer una vorera a 

on no hi ha i possar ilutminatció., 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

17/2023 Espacio para 
cumpleaños 

Es muy sencillo y bastante barato es adaptar un 
sitio en algunos de tantos parques que tiene 

ontinyent como los de san rafael un lugar seguro 
con diversas actividades para poder celebrar los 

cumpleaños de nuestros pequeños, 

No  Ja existeix.  

 

18/2023 Supressió 
vorera 

elevada 
carrers 

pendents de 
reurbanitzac

ió 

Com que sembla que els plans de reurbanització 
dels carres on no s'ha actuat semblen aturats 

(passats de moda?). La idea seria llevar almenys 
una de les dos voreres elevades a carrers con Sta 

Rosa o San Josep. La idea és permetre a les 
persones majors , mares i persones amb 

problemes de movilitat desplaçar els seus carrets 
sense perill de caure de la vorera que es molt 

estreta. Aquestes caigudes son per a estos veïns 
potencialment molt perilloses. ATENCIÓ!. No parle 
de una reurbanització completa (potser els usuaris 
més necessitats ja no la veuràn). Ni de canonades, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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ni de noves clavegueres, ni de nou empedrat, ni de 
noves conduccións . Parle únicament de llevar una 

de les dos voreres (ni tan sols les dos) del carrer 
per facilitar la mobilitat, ací i ara. Amb el mínim 
pressupost crec, que entaría en el límit d'aquest 
programa. A més la actuació seria millor que una 

gran obra que enclaustraría a molts dels 
veins...(altra volta?. Millor NO) Sense més gràcies 

per llegir i tenir en comte idees dels veïns., 
(19/2023+46/2023

+148/2023) 
19/2023 Salt del bou Poner una barandilla mas elevada para prevenir el 

suicidio en esa zona… ya que se han tirado muchos 
por ese puente…. Vale la pena prevenir que 

llorar…, 

No Supera el 
pressupost. S’està 
treballant el 
programa de 
prevenció de la 
conducta suïcida.   

20/2023 Abandono 
total 

Volem desviació de behicles per anar al pou clar, 
desde els aparcaments de la piscina climatizada al 
mateix pou clar i no per el camí principal del Alba. 
El camí está abandonat, no tenim ni contenidors, 
per resiclar, ni netega de erbes, ni alquitranat de 
camí etc. I aiso que paguem igual que el poble, 

tenim alcanterillat. Pant com pasa el autobús els 
tres mesos de estiu, Ademes del camió dels wc. 
Més tos els vehículos. Vos demanen que feu un 
bon proyecte, per apartarmos de este problema 

als veïns del Alba, que en conpter de estar 
tranquils en estiu, estem pasan seu molt mal, la 

gent que bé, mos insulta si es diem que no 
aparquen en les nostres portes. Per favor feu algo, 

que ya portem mols añys sense ninguna ajuda. 
Gràcies., 

Sí 
 

 

21/2023 Remodelació
n Avenida 

conde 
torrefiel 

Dar la importancia que se me merece a la Avenida 
Comte torrefiel. El llombo solamente tiene una 

avenida y está en muy malas condiciones, aceras 
en distintos niveles y distintos tipos de empisado, 

árboles que entran las copas dentro de las 
viviendas. Este avenida alberga juzgados,guardia 

civil, universidad..debería estar mejores 
condiciones y devolverle la importancia que 

merece porque el llombo también merece tener 
un punto de referencia, una bonita avenida., 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

22/2023 discomovils ens agradaría q feren discomovils algún fin de 
semana per a els jovens, 

Sí   

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

23/2023 Discomovil Quiero que hagan discomovil algún fin de semana 
para la gente joven, 

Sí   

 
24/2023 Fora jardí 

vertical 
Eliminar jardí vertical del delme i ficar a canvi un 
gran dibuix del nostre artista Dulk,lo únic què fa 

ara és malgastar aigua i plenarle, 

No   

 

25/2023 Fora jardí 
vertical 

Eliminar jardí vertical del delme i ficar un gran 
dibuix del nostre artista Dulk,ara lo que fa es 
malgastar aigua i plenarse de mosquits tigre., 

No   

 
26/2023 Rotonda Una rotonda en el cruce de la fábrica de Aparicio 

para evitar las altas velocidades de los vehículos 
que por ahí circulan., 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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(27/2023+72/2023
+104/2023) 

27/2023 Ampliació 
Ontibici 

Instal·lacion de una nova base fitxa i desdoblament 
de les bases virtuals., 

Sí S’accepta si la 
quantitat no supera 
les condicions 
establertes en el 
contracte inicial.  

28/2023 Millora bus 
urba 

Ficar un geolocalitzador al bus urba per saber el 
temps que falta per a que torne a pasar el bus., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 
Estan treballant-se 
altres vies.  

29/2023 Gaudim dels 
parcs. 

Ficar o ampliar taules de pícnic als parcs., Sí   

 
30/2023 Urbanizació

n parking 
Universidad 

Asfaltado y acondicionamiento del parking de la 
Universidad para maximizar el número de plazas y 

mejorar su utilización., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

31/2023 Millora de la 
CV650 

Dotar la carretera CV650 de faroles, y carril 
bici/vianants (al igual que esta fentse a la entrada 

del poble a esta mateixa carretera) per unir el 
polígon altet amb el de sant vicent per a que es 
puga anar a les casetes y de un poligon a altre a 

peu y amb bici amb total seguretat., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa 
i la carretera és 
titularitat de 
Conselleria. 

 

32/2023 Servei de 
Ambulancia 
Municipal 

Consisteix en la permanencia de una ambulancia 
SVB les 24 hores del día per atendre les urgencies 

que es produeixquen en Ontinyent, dita 
ambulancia será activada per la policía local 

preferentment i tambe pel 112 amb un temps de 
resposta de máxima 4 minuts per atendre una 
urgencia. De eixa forma se donaria suport als 

serveis d'urgencies de la generalitat i se 
minimizaria els temps de resposta ja que cuan es 
tracta de una parada cardiorespiratoria el temps 

de intervenció es or, 

No  No és competència 
municipal.  

(33/2023+63/2023
) 

33/2023 Millor la 
seguretat 

Augmentar el número de càmeres de 
videovigilància en els carrers per a evitar els actes 
vandàlics de determinats joves a altes hores de la 
nit, cosa que va en augment i els cotxes aparcats 

són els que ho paguen o el mobiliari urbà que 
paguem tots. De eixa forma seria una manera de 
que no es quede impune els actes vandàlics i amb 

això reduïr-los, 

Sí  S’accepta fins a límit 
del pressupost. 

 

34/2023 Zona 
Conçerts i 

events. 

Volem una zona que dispose de bona llum (per a 
no dur grups electrògens i contaminar) , aigua i 

alcantarillat per a organitzar actes i concerts per a 
tot el poble. Lloc, tortosa i delgado., 

No  Ja està fet en eixe 
espai. 

 

35/2023 Homologaci
ó de la 
piscina 

descoberta 

Proposta d'omologació de la piscina descoberta del 
poliesportiu fet que permitirà que es puguen 

realitzar competicions oficials dotant a Ontinyent 
de la possibilitat d'albergar trofeus oficials, 

jornades de lliga autonòmica e inclús campionats 
autonòmics d'estiu., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

36/2023 Ampliación 
de las fechas 
de apertura 
y cierre de la 

piscina 
municipal 

Mi propuesta es que se adelante la apertura y se 
retrase el cierre de la piscina municipal. Apertura 
15 días antes de la fecha habitual y cierre 15 días 

más tarde de la fecha habitual. Este año sino 
recuerdo mal se cerró el 5 de Septiembre. Hasta el 

30 de Septiembre ha estado haciendo mucha 
calor... Saludos y gracias. Diego Mancheño", 

No No és objecte del 
programa. 

(37/2023+56/2023
+129/2023) 

37/2023 Cablejat de 
fibra òptica 

S'ha propossat en diverses ocacions la instal·lació 
de fibra òptica pels carrers del Poble Nou. L'ADSL 

No Està estudiant-ho 
Patrimoni. La 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

KZ
N

5D
6N

3J
2L

T5
5K

Q
9R

4L
79

G
Y 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//o

nt
in

ye
nt

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 5

 d
e 

36



FILTRACIÓ TÈCNICA PROPOSTES ONTINYENT PARTICIPA 2023 

 5 

en Poble 
Nou 

és una tecnologia obsoleta i seria necessari 
actualitzar-se. 

instal·lació és de 
caràcter privat.  

(38/2023+76/2023
) 

38/2023 Remodelar 
Pista Fútbol 

sala 
polideportiv

o 

Remodelar la pista central del Polideportivo 
Municipal con la instalación de un sistema pionero 
de losetas en modo puzzle y que se está instalando 

en zonas de Europa. La instalación de una a a a 
pista estándard que entraría en las bases por tener 

un presupuesto que entraría en el límite de 
Ontinyent Participa como puede ser la empresa 

"Epufloor Distribución sl 

Sí   

 

39/2023 Piscina 
coberta 
,nova. 

Som ja molta gent, usuaris els que fem ús  de 
l'alctual piscina. Ve dies, i horaris què  és  un gran 

follo, el poder fer esport i gaudir de les actuals 
instal·lacions. Cal valorar el construir un altra 

piscina coberta,ja. La població  es gran, per a una 
sola piscina coberta, i damunt venen persones dels 
pobles de la comarca,també. En fi, ànim  senyors i 

senyores i cal recapacitar la cosa. No?, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

40/2023 Hort urba Creación de hort urba en descampants o cases 
derruides per a la obtencio de productes de 

proximitat ,posar un lloguer de parcela económica, 

No Ja existeixen horts 
urbans amb 
parcel·les lliures. 

(41/2023+151/202
3+189/2023) 

41/2023 Rocodrom Arreglar rocodrom, Sí   

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

42/2023 Discomovil Nesesitem discomovils per a gent jove al poble  
perque sols fan candela ses per a gent mol 

major(auelos), 

Sí   

 

43/2023 instal·lació 
d'estors a la 

piscina 
coberta 

Instal·lació d'estors a la piscina coberta a les 
finestres de la nau central (on es troben les 

piscines) per a poder regular l'entrada de llum al 
recinte, degut a que per la vesprada entra el sol i 
no es poden realizatr les classes dirigides, ja que 

ens trobem amb el sol de cara. 

No S’està treballant en 
un projecte de 
remodelació integral.  

 

44/2023 Font d'aigua 
al cementeri 

Tots els dies, pasen o eixen desde el cementeri 
decenes de esportistes cap a la serra. Be, no hi ha 
cap de font en eixe lloc per poder beure       . Ara,si 

per una de aquelles la posaren, que no siga com les 
de Benarrai o la volta del colesterol, ho dic perque 
al tindre la aixeta molt baix,tots els gossos beuen 

de ella.. Aixó s'auria de solventar. Gracies., 

No No hi ha aigua 
municipal.  

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

45/2023 Acces del 
I.ES 

L'ESTACIO 
FINS LA 
PUJA AL 

CEMENTERI 
PELS 

PEATONS 

Es un perill per la gent que puja i baixa pel pont de 
on passa el tren on no hi han voreres en cap 

costat. De la redona de I.es L'Estacio al costat de la 
puja per la dretahi ha cami que fent un pont per 
baix la via del tren enllaçaria dalt en la puja de la 

costera del cementeri., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(19/2023+46/2023
+148/2023) 

46/2023 Seguretat en 
el pont del 

Salt del Bou. 

Col-locacio de vallat de altura elevada per evitar 
accidens inesperats. En els dos sentits. Per 

desgracia ja han pasat diversos suicidis i hi ha que 
evitar-ho. Agrait., 

No   

 

47/2023 Senda dels 
ingeniers 
peatonal. 

La senda dels ingeniers hi ha que ficar plaques 
d'informacio per prohibir el acces de bicicletes. Es 

una senda estreta on families amb xiquets 
gaudixen d'un passeig,persones amb animals 
domestics pasetjen, corredors disfruten de la 

tranquilitat i passen bicis o grups de bicis com a 

No No és objecte del 
programa. 
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que tenen preferencia. No estic d'acord. I soc 
cicliste. Agrait, 

(19/2023+46/2023
+148/2023) 

48/2023 Recuperar la 
pintura feta 

per 
Manduca del 
bou pintant . 

Seria la neteja on esta pintat el bou en grand de fa 
molts anys per Manduca i fer un lloc receatiu., 

No  El mur en qüestió ja 
no existeix.  

 

49/2023 Estima i 
essència al 

carrer 
Major. 

Tornar a promoure el comerç. (Ajuda al petit 
comerç i cridar també als grans) Està molt bé 
tindre un Dominos al teler o un Mango però 

empreses com aquestes podriem començar a 
donar altra vegada color i llum al Carrer Major. 

Pastisseries, tendes de roba per a nens, 
joieries...eixa essència que ha tingut Ontinyent i 

pot tornar a tindre i cridar la atenció d'altres 
pobles veïns. Es el cas d'Andujar a Andalucia on 
van apostar pel carrer Major i han intentat que 

totes les tendes vajen a parar allí., 

No Correspon a iniciativa 
privada.   

 

50/2023 Endreçar la 
zona de 
PíoXII, 

Escultor 
Julio Capus i 
Literat Azorì. 
Hi han molts 

traços de 
pena... 

Solament fa falta fer un volt per la zona... Voreres 
en molt mal estat, vorades trencades, zones de 

contenidors en molt mal estat i brutícia 
permanent, dèficit d'arbratge, etc., 

No Supera el pressupost 
assignat al programa.  

 

51/2023 SEGON 
ACCÉS 

COLEGI LA 
CONCEPCIÓ

N 

La gent que vivim a la zona del Convent i Santa 
Ana, patim any rere any les llargues cues que es 

produeixen tots els dies a l'Avinguda Sant 
Francesc, coincidint amb les entrades i eixides del 

col·legi. Actualment s'ha construït un pavelló al 
mateix centre i s'ha acondicionat el pàrquing del 

col·legi, amb la qual cosa ara tenen una zona 
d'entrada per la part de darrere del pavelló que 

podria ben be utilitzar-se per a tota la gent de fora 
d'Ontinyent que porta als/les seus/es fills/es a este 
col·legi, podent accedir directament pel Camí dels 

Presos, així com també podrien accedir els 
autobusos que també arriben per la carretera de 

València. D'aquesta manera es podria vore's reduït 
el tràfic a l'Avinguda de Sant Francesc. 

No És competència del 
col·legi.  

 

52/2023 MacroFestiv
al 

Fer un Festival De música Alternativa massiu amb 
dos escenaris Grans al Clariano de un día, y amb 
ajuda dels comerços locals y Ahval. Sería L'únic 
concert a les comarques centrals, a la prova del 
bon rebre de estes propostes massives, Xàtiva 

Reaper Festival, 90% de entrades venudes a falta 
de 3 setmanes per a Halloween, Pirata Halloween 

Festival, concert de un dia amb entrada masiva 
95% de les entrades venudes a falta de 3 

setmanes, per nombrar només dos poblacions 
properes bon fan concerts massius de un día., 

No És competència 
privada. 

(14/2023+68/2023
) 

53/2023 REDUCCIÓ 
DE CREMES 

Campanya de concienciació per a la reducció de 
cremes i utlització de la trituradora. Reducció de 

dies del calandari de cremes.  El primer dia que se 
pot cremar, la ciutat está plena de fum, causant 

Sí Es farà una 
campanya de 
conscienciació.  

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

KZ
N

5D
6N

3J
2L

T5
5K

Q
9R

4L
79

G
Y 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//o

nt
in

ye
nt

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 7

 d
e 

36



FILTRACIÓ TÈCNICA PROPOSTES ONTINYENT PARTICIPA 2023 

 7 

agreujament de les malalties broncorespiratòries 
cròniques., 

(09/2023+10/2023
+11/2023+13/2023
+22/2023+23/2023
+42/2023+54/2023

) 

54/2023 Discomòbil 
gent jove 

Queremos discomóviles para gente joven, Sí   

(01/2023+02/2023
+55/2023+143/202

3) 

55/2023 Zona d'oci 
barri Sant 

Josep. 

Sol·licite que es puga habilitar una zona al centre 
comercial per a posar futbolins taules de ping 

pong,  billar, màquines expenedores d'aigua i de 
llepolies., 

No Es contempla amb el 
projecte del Delme. 

(37/2023+56/2023
+129/2023) 

56/2023 Fibra al 
poble nou 

Crec , que en l'era en la què vivim, és una 
necessitat tindre fibra al poble nou . Tenim fills que 

han de fer deures en plataformes digitals, a més 
del teletreball , que s'ha quedat demostrat, que 

pot arribar a ser essencial  en època de contagi del 
covid. Vivim al costat de l'ajuntament i la jefatura 

de policía , i no obstant això , no tenim fibra., 

No  Està estudiant-ho 
Patrimoni. La 
instal·lació és de 
caràcter privat. 

 

57/2023 CAMPANYA 
INFORMATI
VA DE LES 

ORDENANCE
S DEL MEDI 

RURAL 
D`ONTINYEN

T 2002 

Estaria bé fer una campanya de informació i 
concienciació de les normes vigents respecte de la 

conservació del medi rural. Per exemple hi han 
arbres que són molt a prop de camins,  que no 

respecten les distàncies i que embruten de fulls, 
embussant les clavegeres i  clavillant o fent bonys a 
l´asfalt, facilitant així la possibilitat de accidents de 

trànsit., 

Sí 
 

 

58/2023 NETEJA DE 
CARRERS ON 

HI HAN 
DIPÒSITS DE 

RESIDUS 

Seria convenient que la neteja dels carrers, on hi 
ha dipòsits de residus, fóra més freqüent, 

especialment el carrer on hi ha 7 dipòsits molt a 
prop, per exemple c/ Manuel Simó Marí., 

No  S’està treballant 
canvi del model de 
recollida. 

 

59/2023 Evitar les 
cremes 

Evitar les cremes per les molesties de fums. El 
reciclatge ser gratuit. Sen cada dia de la setmana 
en un lloc com el ecoparc movil. Amb zones per a 

prop dels camps cada dia de la setmana fins 
divendres. I el camp de setmana al ecoparc., 

No  Ja està fent-se 
aquest servei.  

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

60/2023 Acera Hacer una acera en condiciones desde el instituto 
hasta el cementerio y un carril bici pues de todos 
es sabido que los fines de semana es un trayecto 
muy concurrido. Especial atención en el puente 

que cruzan las vías, pues es un peligro., 

No Es farà una 
campanya de 
conscienciació.  

(96/2023+101/202
3+102/2023+103/2

023) 

61/2023 Camares 
seguretat 

Instalades en punts estrategics per evitar 
vandalisme en mobiliari urbà i augmentar la 

seguretat de tots i totes., 

Sí  S’accepta fins al límit 
del pressupost. 
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62/2023 Museu 
etnològic 

Crear un museu etnològic per a poder retrobar els 
arrels i una part de la història agrícola que durant 
molts anys va donar de menjar als ontinyentins. 

Tanmateix tindre un lloc on poder recollir tot alló 
que estem perdent per l abandonament dels 

camps, masos i alqueries, 

No Es farà una 
campanya de 
conscienciació.  

(33/2023+63/2023
) 

63/2023 Cámares de 
visió per als 
contenidors 

del 
diseminat 

En els contenidors del diseminat la gent tira brosa i 
un monto de residus que deurien anar a l'ecoparc 
tipo restos de poda, matalaços, electrodoméstics, 
mobles, restos de runa d'obra,... per tant la meua 
proposta es posar cámares de video vigilancia en 
tots els contenidors per disuadir a qué la gent tire 

on no toque. 

No  S’està treballant en 
un canvi de model de 
recollida que ja 
contempla càmeres. 

 

64/2023 Lloc a cobert 
per a 

activitats 
culturals i 

festivos tipo 
grans events 

En atres pobles tenen grans instalaciones a cobert 
(exemple Sala Polivalent d'Oliva) i a Ontinyent no 

tenim cap lloc cobert per a poder fer activitats 
culturals de molta gent, tipo dinars de convencions 
conjuntos, reunions per exemple de dones dames 
de casa de tota Espanya, encontré de cofrades de 

la Comunitat Valenciana que capiguen 800 
persones, o per a actuacions musicals en cas de 

pluja. Un exemple per acondicionar sería el edifici 
de Paduana baix la glorieta i al costat del pont., 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 
65/2023 Pas de 

vehicles 
desde Sant 
Antoni cap 

al 
Barranquet 

Que es puga vaixar en cotxe desde el carrer Sant 
Antoni cap al Barranquet., 

No Ja està establert el 
projecte del carrer 
Sant Antoni. 

 
66/2023 Autobus a 

Xativa 
Ya que ampliar la regularidad de las frecuencias del 
tren a Xativa parece imposible, propongo poner un 

minibús con las frecuencias necesarias para unir 
Ontinyent con la estación de renfe de Xativa. Ya 

hay uno regular pero no cumple con su cometido 
debido a los pocos viajes que ofrece. Propongo 

ampliarlo con uno mas pequeño tipo lanzadera con 
muchas frecuencias de ida y vuelta y 
subvencionado por el consistorio., 

No No és competència 
municipal.  

 

67/2023 Fibra òptica 
al barri del 
Poble Nou 

A l'actualitat, el teletreball, les tasques dels 
alumnes a traves de plataformes, les gestions amb 

l'Administració de manera electrònica, és una 
realitat, i per tant es necessita una connexió a 

internet estable i ràpida. És per això que no 
s'enten com esta zona de la població està 

discriminada a no poder optar a este servei, 
suposadament per problemes burocràtics, sempre 

segons les companyies., 

No  Està estudiant-ho 
Patrimoni. La 
instal·lació és de 
caràcter privat. 

 
68/2023 SUBVENCIO

NAR LA 
COMPRA DE 
TRITURADO

RES 
DOMÈSTIQU

ES PER AL 
DISSEMINAT 

Actualment a Ontinyent tots som conscients de la 
problemàtica que genera la crema de restes de 

poda del disseminat. Encara que hi ha alternatives 
a la crema com són l'ecoparc o el servei de poda 

oferit per l'Ajuntament, trobe que no és suficient. 
Pense que una solució seria incentivar als 

propietaris de casetes a la compra de trituradores 
domèstiques amb ajudes econòmiques (igual que 

s'ha fet per a electrificar bicicletes en altres 
ocasions), açò els ajudaria a gestionar d'una forma 

Sí   
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més còmoda, independent i sostenible de les 
restes de la poda. 

(69/2023+77/2023
) 

69/2023 Adecuacuaci
ó del parking 
del trinquet 
de Gomis. 

En la actualitat,  el parking del trinquet de Gomis 
está amb el ferm plé de badens,  clots i 

irregularitats que precisen de reparació urgent. Es 
tracta d'un parking amb molta afluència i pas de 
vehicles que es dirigeixen cap a la Plaça de Baix / 

Ajuntament i /o cap al Delme /plaça de Santo 
Domingo, a més de la cantitat de vehicles que fant 

ús del parking,  tant per part del veïnat com per 
part de les persones que estudien en Sant Carles. 

Sí  Fins límit del 
pressupost. 

 

70/2023 Ampliació 
camí a Santa 

Anna 

Ampliar el camí pujada des del Convent al 
creuament Camí Garrofera. De L’amplaria i al 

menys, una vorera peatonal i altra ciclista. Faria 
falta desplaçar els murs dels xalets, pero alguns 

ocupen lloc que deuria ser public, alguna vegetació 
ocupa el camí per mala poda. Seria una bona 

inversió. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(71/2023+154/202
3+188/2023) 

71/2023 Gossos 
controlats 

Com tots podem observar als carrers d’Ontinyent, 
tenim plens de excrements i pissarrades per tot 

arreu. Es deuria de netejar, ja que els amos no ho 
fan, tots els cantons, aceres i ja es demanar, 

perque supose que no es possible ficar un impost 
per cada gost. Per lo tant el que demane es que es 
netege el barri de Sant Antoni que fa olor a orina. 

Gràcies, 

No Inclòs en el servei de 
neteja viària. 

(27/2023+72/2023
+104/2023) 

72/2023 Nova parada 
Ontibici 

Habilitar una nova parada de les bicicletes de 
l'OntiBici prop de o en la zona de la Urb. Les 

Aigües. 

Sí S’accepta si la 
quantitat no supera 
les condicions 
establertes en el 
contracte inicial.  

73/2023 Piscina 
municipal 

La piscina cubierta está fatal. Tanto los vestuarios 
como el techo que se cae, pudiendo dañar algún 

usuario, que la mayoría son niños. Gracias, 

No S’està treballant en 
un projecte de 
remodelació integral. 

 

74/2023 Nou Mirador 
al Carrer 
Tirador 6 

El numero 6 del Carrer Tirador, actualment és un 
mur (només està la façana, ja no hi ha casa 

darrere) i tombant eixe mur te unes magnífiques 
vistes al centre històric. Pel carrer Tirador passen 
molts de cotxes i el problema de soroll es continu, 

tombar eixe mur i obrir el carrer, a més de 
vistositat, escamparia el soroll que produeixen 
cotxes i motos, i ens alleugeria el soroll als que 

vivim prop. Igual que s'ha fet en algunes cases del 
centre històric que s'han tombat i s´han obert 

placetes, es podria fer el mateix a eixe solar que 
actualment es un mur sense sentit i li donaria al 

carrer un millor aspecte, llum i vistositat. Pot ser el 
solar tinga un propietari, però igual que s'ha fet en 

altres casos, un descompte de l'IBI, una sessió o 
inclús una compra d'un solar que part ha caigut al 

No  És propietat privada.  
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barranc i no crec que es faça allí una casa mai més, 
no crec que fora cap problema per a l'ajuntament. 
Amb una inversió mínima es podria quedar un bon 
mirador i la gent que fa la "ruta del colesterol" te 

un altre espai per contemplar el poble i descansar. 
A més de donar li al carrer una nova imatge amb 
un inversió mínima. Adjunte fotos del lloc i del 

solar. Gràcies.  

75/2023 Cementeri 
de mascotes 

Habilitar un espai per a que puguen descansar en 
pau les mascotes al poble. 

No No és un servei 
públic.  

(38/2023+76/2023
) 

76/2023 Pista gran 
del 

poliesportiu 

Arreglar la pista gran del poliesportiu, està agrietà i 
plena de forats. 

Sí   

(69/2023+77/2023
) 

77/2023 Reparació i 
adequació 
del parking 
del tinquet 
de gomis 

Reparació i adequació del parking. Es un parking 
amb molt de trànsit de vehicles i es molt utilitzat 
pels veins del poble. Necessita adequació urgent. 

Sí Fins límit de 
pressupost. 

 

78/2023 Pont Vell Una alternativa a la circulació de cotxes pel pont 
vell, especialment, per als veïns i veïnes del Poble 

Nou, 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

79/2023 Circunvalaci
ó 

Fer un doble carril en els dos sentits de la 
circunvalació dd la carretera Cocentaina- Agullent, 

per eliminar els embosos de cotxes, 

No No és competència 
municipal.  

 

80/2023 Reacondicio
namiento 

senda 
barranco de 
la Purísima 

La senda que va desde el parque de los Donantes 
de Sangre San Vicente de Paúl hasta la fuente de la 
Purísima está inpracticable desde la última Dana. 

Con esta propuesta se pretende la recuperación de 
este espacio del término  municipal de alto interés 

ecológico y paisajístico. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa 
i està treballant-se un 
programa alternatiu.  

 

81/2023 Senyalitzacio 
rutes de 

senderisme 

Ja que en Ontinyent tenim la sort de tindre uns 
paratges naturals espectaculars, podriem 

potenciar el turisme rural. Ontinyent es molt mes 
que el Pou Clar. En qualsevol poblacio, les rutes de 

senderisme están ben senyalitzades  tant amb 
postes com a panels informatius de la muntanya. 

El turisme d' aquest estil está creixent molt. Es 
deuria de adecuar i senyalitzar be les rutes ja fetes 
i si fa falta,crear noves rutes i totes amb informacio 

completa de la ruta a  la web del Ajuntament. 

No Estan totes 
senyalitzades. 

 

82/2023 Olor de 
colortex en 
Ontinyent 

La meua proposta es que el ajuntament solucione 
el problema que tenim amb els olors de la 

depuradora de colortex. Portem anys aixina. 

No No és de 
competència 
municipal.  

 

83/2023 ACONDICIO
NAMENT 

PISCINA 50 

Creiem que la piscina municipal necessita millores.  
L'homologació per poder competir sería la 

principal proposta, a mes de l'instalació dels 
banderins per poder nadar esquena amb 

seguretat,  el canvi de sureres i la reforma dels 
"poyetes". Proposem també l'ampliacio de la 
temporada d'apertura del 1 de juny al 30 de 

setembre. Aquesta millora no nomes beneficiaria 
al club, si no a la gran quantitat de ciutadans que 

practiquen aquest esport, 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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84/2023 Restaurar 
torreta de 

l'antic 
Convent dels 

Capuxins 

Preservar l'única cosa que queda del convent dels 
caputxins en l'antic carrer dels caputxins...voltant-

ho i protegint-ho realitzant una adequada 
restauració, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa 
i no és propietat 
municipal. 

 

85/2023 Árboles en 
parking 

Recientemente se ha hecho un parking en Sant 
Rafael, un éxito la verdad. Solo echo de menos que 
hayan sombras, lo ideal sería plantar árboles, daría 

sombra a los coches y bajaría la temperatura de 
alrededor. Además de que limpian el ambiente, 

creo que planificando se podría optimizar el 
aparcado de coches, no se emplearía demasiadas 

plazas de parking y el beneficio es indiscutible. 
Reúne todos los requisitos, es respetuoso con el 
medio ambiente y además barato. Creo que el 
camino de Ontinyent es el correcto, adoptando 

medidas contra la contaminación y cambio 
climático, gracias por un gobierno concienciado a 
pesar del ruido de algunas personas. Espero de 

corazón que sea tomado en cuenta. 

Sí   

 

86/2023 Contenidors 
per a restes 

de poda 

Col•locar contenidors repartits per tot Ontinyent 
prop dels entradors de les cases de camp per 

depositar les restes de poda i evitar així les cremes 
agricoles (i cremes no permeses que s'estàn fent), 
el fum per tot el centre urbà i les queixes de tot el 

veïnat, 

No Existeix el servei de 
l’ecoparc, ecoparc 
mòbil i servei de 
triturat. 

 

87/2023 SENDA FONT 
DE LA 

PURÍSIMA 

Bona vesprada, sóc Jose Ortiz i volia proposar la 
recuperació i posada en valor de la senda de la 
Font de la Puríssima. Fa uns anys que ve quedar 

molt tocada per les conseqüències d'un temporal i 
no es pot passar. Es una llàstima perque era molt 

bonica i podies conectar  molt ràpidament amb els 
camps de la Puríssima desde prácticament l'eixida 

del pont nou. Salutacions, 

Sí Està estudiant-se un 
projecte alternatiu. 

 

88/2023 Repoblamen
t muntanyes 
segon fase. 

Bona vesprada, sóc Jose Ortiz. Volia proposar-vos 
altra vegada l'opció de repoblar les nostres serres. 

Se que l'any passat ja va eixir la proposta i es va 
executar, no obstant, crec que hi ha molt de treball 
a fer en aquest aspecte i pense que tindriem que, 

almenys tornar a proposar aquesta opció per a que 
la gent puga decidir si creu que hi ha que fer una 
segon fase del projecte o no. Per exemple, l'any 

passat es van plantar els arbres a la umbria, 
aquesta vegada podria ser a la solana. Salutacions, 

Sí   

 

89/2023 Recuperació 
i posada en 

valor de 
l'entorn de 
la Torre del 
convent de 
Caputxins 

(Av. Almaig) 

Recuperar l'espai que ocupen les restes de la Torre 
de Caputxins per ficar en valor la seua història 
mitjançant obres de restauració del patrimoni, 

instalació de senyalització o panells informatius de 
la seua història, millora de l'entorn facilitant l'accés 

des de l'Avinguda Albaida i plantament d'arbrat i 
bancs als voltants. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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90/2023 Reobertura 
llar dels 

jubilats de 
Sant Josep 

Reobertura de la llar des jubilats ubicada al carrer 
José Iranzo, mitjançant un acord econòmic o una 

nova normativa que permeta a l'Ajuntament 
aportar este servei en el cas que l'entitat no acorde 

reobrir-lo. Es tracta d'un espai singular i que les 
persones majors del nostre poble han fet seu amb 

les seues partides diàries i que de segur veurien 
amb bons ulls la seua reobertura. 

No No és de propietat 
municipal i ja es 
presta aquest servei 
en el centre cívic.  

 

91/2023 Digitalitzar 
parades de 

bus 

Iniciar en determinades parades de bus (i després 
extendre al major nombre de parades possible) la 
instalació d'un rellotge que indique els minuts que 

faltarien per arribar el pròxim bus. 

No Està treballant-se 
amb un programa de 
subvencions.  

 

92/2023 Connexió 
ciclopeatona

l entre el 
polígon i el 

Pont de Sant 
Vicent 

Connectar el polígon i el accés al pont de Sant 
Vicent de manera segura per als vianants i ciclistes, 

ja que actualment no és possible realitzar un 
passeig de manera segura i d'esta manera aprofitar 

la infraestructura que ja s'ha construit als anys 
anteriors com és el Pont de Sant Vicent i les obres 

de modernització del polígon que permeten arribar 
al peató i al ciclista sense compartir via amb els 

vehicles. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa 
i està realitzant-se 
per fases. 

 

93/2023 Adequació 
de la piscina 

La piscina necessita un acondicionament i 
homologació. Les sureres són antigues i tenen 

florit. Aquesta piscina  no té instal·lats els 
banderins per nadar esquena, i dubte que hi haja 
un altra piscina amb les mateixes característiques 
que no ho tinga. A més que es podria ampliar la 

temporada des del 1 de juny fins el 30 de 
setembre, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

94/2023 Párking Es nesesita u parking en condisions en el 
poliderportiu de Ontinyent,totes les dies sobre les 
7.30 es imposible circular per alli ya que estan tos 

els coches en doble fila . 
Y cuan niaalgun tipo de competisio del deport que 

siga ya es imposible aparcar. 

No Es considera que hi 
ha suficient 
aparcament.   
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95/2023 Portar 
endavant 
projecte 

realitzat al 
Poble Nou 

(enderroc de 
cases i 

construcció 
d'un parc) 

"Sóc una veïna del Poble Nou i la meua proposta va 
destinada a pal·liar l'abandó del barri històric del 

poble i les famílies que en ell vivim.  
 

Fa més d'una dècada que es va realitzar un 
projecte de remodelació de la zona propera a la 

biblioteca casa Velázquez, concretament, el 
projecte es tractava d'enderrocar part de les cases 
que es troben entre el carrer enmig (ex. Número 3 
i 5) i el carrer teixidors per a construir un parc (o 
zona verda), fent més fàcil l'accés a les persones, 

captant noves famílies i omplint de vida els carrers 
(de fet, l'ajuntament va comprar algunes de les 
cases, com per exemple, la número 3 del carrer 
enmig). El barri sempre ha sigut molt familiar i 

acollidor, com deia la meua àvia "era el rovellet de 
l'ou", però des de fa uns anys enrere moltes 

persones han preferit deixar de banda els carrers 
que els han vist créixer i les cases dels seus 

avantpassats. Pense que és important portar 
endavant projectes com aquestos ja que, de no ser 
així, acabarem vivint en una ciutat amb un centre 

històric pobre, buit, trist i sense valor.  
 

El barri cau a trossets i dos tanques no solucionen 
el perill que suposa, tampoc ho soluciona tirar les 

cases i deixar un solar (o un parc en dos arbres secs 
que acaba convertint-se en un altre pipi-can del 

poble) (adjunte imatges). Al fi i al cap les persones 
que en ell vivim no volem veure'ns obligades a 

abandonar-lo, volem ser el barri que érem, 
conviure, gaudir i enorgullir-se del centre de la 

nostra ciutat i de viure en ell. 
 

En definitiva, demane que es valore portar 
endavant el projecte de l'enderroc de les cases i la 
construcció del parc i zona verda, on poder gaudir 
de família i amistats. Espere que la meua àvia i els 
meus pares puguen veure el somni realitzat abans 

de que siga massa tard. 
 

Gràcies 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
Està treballant-se en 
l’adquisició/expropia
ció de les cases del 
carrer Teixidors. 

(96/2023+101/202
3+102/2023+103/2

023) 

96/2023 Policía de 
barrio, luces 

led y 
badenes 

negros de 
goma 

1.- Ante el aumento de la delincuencia, `propongo 
patrullas de policía local de barrio , con barrios 
asignados  fijos para conocer a los residentes y 
comerciantes. La presencia policial en las calles 

tranquiliza al ciudadano y disuade al delincuente. 
 

2.-Sustituir las luces actuales de las calles, de poca 
luminosidad y alto consumo, por leds de mayor 

luminosidad, y de mucho menor consumo 
energético. 

 
3.-Eliminar los badenes estrechos de goma-caucho 
de las calzadas. Destrozan los amortiguadores de 

los coches , incluso a 30 km/h., y son incluso 
dolorosos para las espaldas de las personas 

mayores que viajan en el autobús urbano ( golpe 

No: 
1) 

 
Sí:  
2) i 3) 

1) *No.  
No és objecte del 
programa. 
 
2) Sí. 
 
3) Eliminar els 
badens no suposa 
cap cost, s’estudiarà 
per la Policia Local.   
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seco al pasarlos).  Están eliminados hace mucho 
tiempo de todas las ciudades por sus 

inconvenientes. 
(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

97/2023 Il·luminació Carres completament a fosques en la zona de baix 
del cementeri. Ramal 1,2 3 i 4.Seria molt 

convenient iluminar la zona ja que pasa molta gent  
i vehicles i algun dia hi haurà algun percans. 

No Pertany als costos 
d’urbanització dels 
propietaris.  

 

98/2023 CASAL JOVE Proposse que s,habilite un "Casal Jove" en la zona 
de Sant Josep on els jovens a partir de 12 anys 

puguem anar els caps de setmana a reunir.se en 
els amics,(sobretot quan fà mal oratge) fer una 

partida al futbolí, xarrar, quedar,  poder estar tots 
junts. 

A data de huí en la zona de Sant Josep els jovens 
no tenen ninguna zona lúdica on puguem estar 

distraguts. 
Crec que als jovens del poble es vindria molt bé, 

soc mare i és el comentari de molts pares. Pobles 
veïns com Agullent el tenen en una zona 

estratégica i es tot un éxit. 
Gràcies. 

No Es contempla amb el 
projecte del Delme. 

 

99/2023 Ficar 
contenidors 
marrons per 

a residus 
orgànics 

Ficar contenidors de residus orgànics tot just al 
costat de la resta de contenidors de paper, vidre, 

roba i mescla, per a la gent que estem fent selecció 
de residus, i que no podem tindre en casa cap 

compostera. 

No  S’està treballant en 
el nou model de 
recollida de residus. 

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

100/2023 Millorar puja 
del 

cementeri 

Millorar la puja del cementeri, desde el institut 
L’Estacio fins al cementeri, posant voreres i mes 

iluminació. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(96/2023+101/202
3+102/2023+103/2

023) 

101/2023 Policía de 
barrio, luces 

led y 
badenes 

negros de 
goma 

1.-Instaurar patrullas de policía local, por parejas, a 
pie, en los diferentes barrios de la ciudad, que se 

integren en el barrio, protejan al vecindario y a los 
comerciantes, y disuadan la delincuencia.  

  
2.- Sustituir las poco luminosas y caras luces de la 
ciudad por luces led, de mucho menos consumo y 
gasto energético y de mayor eficiencia lumínica. 

 
3.- Eliminación de los badenes de caucho-goma 

atornillados a las calzadas, que destrozan los  
amortiguadores y los neumáticos  de los vehículos , 

son un peligro para motos y patinetes, y, sobre 
todo , por el daño que producen a las personas 

mayores usuarias del bus urbano en sus columnas 
vertebrales. Sugiero que un experto realice un 

viaje completo de pie en la plataforma trasera del 
bus urbano, para que compruebe ésta afirmación. 

Es insoportable. 

No: 
1) 

 
Sí:  
2) i 3) 

 1) No és objecte del 
programa. 
 
2) Sí. 
 
3) Eliminar els 
badens no suposa 
cap cost, s’estudiarà 
per la Policia Local.   
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(96/2023+101/202
3+102/2023+103/2

023) 

102/2023 Policía de 
barrio, luces 

led y 
badenes 

negros de 
goma 

1.-Implementar unas patrullas de Policía Local de 
barrio, a pie, por parejas, destinadas en  los barrios 

de la ciudad, y que protejan y conozcan al 
vecindario y a los comerciantes, y que sean 

conocidos por ellos. Se conseguiría seguridad y 
disuasión de la delincuencia. 

 
2.-Sustituir las caras y poco luminosas luces de las 
calles de la ciudad por luces led, de mucho menor 

consumo energético, mas duración, y mucha mejor 
luminosidad. Pensamos en los peligros que corren 
los jóvenes, y sobre todo las jóvenes al pasar por 

calles mal iluminadas y oscurecidas por el 
arbolado. 

 
3.- Eliminación de los badenes negros de caucho-
goma, atornillados en el pavimente que destrozan 
los amortiguadores y neumáticos, son un peligro 
para motocicletas y patinetes eléctricos, y, sobre 

todo, una dolorosísima molestia para las personas 
mayores que hacen uso del bus urbano, y que 

reciben fuertes golpes en sus columnas 
vertebrales. Sugiero que un experto compruebe la 

veracidad de ésta afirmación realizando un 
recorrido en la plataforma trasera del bus urbano. 

es absolutamente doloroso e insoportable. 

No: 
1) 

 
Sí:  
2) i 3) 

 1) No és objecte del 
programa. 
 
2) Sí. 
 
3) Eliminar els 
badens no suposa 
cap cost, s’estudiarà 
per la Policia Local.   

(96/2023+101/202
3+102/2023+103/2

023) 

103/2023 Policía de 
barrio, luces 

led y 
badenes 

negros de 
goma 

1.- Implementar  patrullas de Policía Local de 
barrio, a pie y en parejas (como las hay en 

muchísimas ciudades  en todo el mundo),   que se 
involucren con el vecindario y los comerciantes, 

que los protejan y que ayuden a prevenir y a 
disuadir la delincuencia. 

 
2.-Sustitución de las poco eficientes   y caras luces 
de las calles de la ciudad por luces led, de mayor 

intensidad lumínica, mayor duración y mejor 
rendimiento energético , así como mayor 

economía en gasto de electricidad. Serían también 
una mejor protección para los jóvenes, y las 

jóvenes en las calles oscuras, y mas oscurecidas 
aún por el frondoso arbolado. 

 
3.- Eliminación de los desfasados ( ya no se utilizan 
en casi ninguna ciudad) badenes de caucho-goma, 

atornillados al pavimento de la calzada, que 
destrozan amortiguadores y neumáticos de los 

vehículos y son un claro peligro para la estabilidad 
de motos y patinetes eléctricos, así como  un 

dolorosísimo calvario para las personas mayores 
que hacen uso del bus urbano, y que el golpe seco 

al pasar estos badenes les tritura la columna 
vertebral. Sugiero que un experto municipal haga 
un recorrido en el bus urbano, en la plataforma 
trasera, y comprobará ésta afirmación dolorosa. 

No: 
1) 

 
Sí:  
2) i 3)  

 1) No és objecte del 
programa. 
 
2) Sí. 
 
3) Eliminar els 
badens no suposa 
cap cost, s’estudiarà 
per la Policia Local.   
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(27/2023+72/2023
+104/2023) 

104/2023 Renovació 
bicicletes 

elèctriques i 
augment de 
les estacions 

Hi ha bicis d’Ontibici que estan un poc 
estropeades. Caldria renovar les bicis així com 

augmentar les estacions per tal de que hi hagen 
més possibilitats en distàncies més curtes ara que 

el servei ja està més consolidat. 

Sí  Es revisarà. 
S’accepta si la 
quantitat no supera 
les condicions 
establertes en el 
contracte inicial. 
S’està treballant en 
les millores. 

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

105/2023 Millora 
acces 

Cementeri 

Aquesta proposta la conegueu de sobra. Ontinyent 
necessita millorar l'acces al cementeri des de 

l'institut de l'estacio. Sé que es un proyecte gran, 
costós i complicat, però no mes que altres que ja s' 

han Fet. 
D'aquesta millora de seguretat vial es beneficia 

moltissima gent, estudiants, deportistes, persones 
que visiten el cementeri i veins de la zona. 

El pont continua sense llum, es un canvi rasant i es 
molt estret. Tot un perill. Moltes vegades passant 

espai, quan Hi ha gent amb gossos, l'animal 
s'asusta i tira de la corretja en qualsevol direccio. 

La gente fa esport de nit vestida de negre i no 
solem portar llum frontal, obviament tenen parte 
de responsabilitat, pero es un perill. Aixo es una 

mínima part del que passa al pont. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

106/2023 Centre 
d'interpretac
ió històrica i 

natural 

Construcció o rehabilitació d'algun dels edificis del 
barri de la Cantereria que van a ser enderrocats 

(com l'escorxador) per fer un centre de 
interpretació històrica del riu Clariano, com ha 

afectat al desenvolupament de la ciutat i la història 
dels molins al llarg del seu recorregut. 

A més, l'adaptació de l'edifici escollit com a centre 
d'interpretació de fauna i flora. Fer un cens sobre 
les espècies de fauna i flora que habiten al nostre 

riu i traure en valor el valor paisagístic i de 
biodiversitat que aporta el riu dins de la ciutat. Acò 
es pot realitzar també amb la col.locació de cartells 
amb les espècies més icòniques o representatives 

al llarg del recorregut del riu. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

107/2023 Vigilancia 
municipal 
dels parcs. 

Com veig i sabem hi han actes vandalics en el parcs 
del poble. Es pot recuperar les bicicletes 

municipals que hi havien. I crear el cos de 
municipals per vigilar els parcs de Benarrai,S.Rafel, 

la Glorieta,Mestre Ferrero, les Boles etc. Per 
l'interior dels parcs. Agrait., 

No No és objecte del 
programa.  

 

108/2023 Instalació 
d'il·luminari

es en 
l'assagador 
de la Font 

Freda entre 
el col·legi La 

Pureza i 
l'urbanitzaci

ó El Pilar 

De tots es sabut l'us intensiu que es dona al 
conegut com "la ruta de colesterol", aquesta unió 
de vies, camins i carrers comporta la possibilitat a 
la ciutadania de poder enllaçar a prop de 6 km, i 
que es pot emprar tant en estiu com en hivern, 

independement de la quantitat de llum natural que 
hi haja. Però durant els mesos d'estiu aquest 

circuit es pot fer més llarg arribant des de'l Col·legi 
La Pureza fins a la rotonda del Restaurant del Pilar, 

opció que desapareix quan la tardor arriba i les 
hores de llum es redueixen. La proposta consistiría 
en instal·lar il·luminaries en el Camí pecuari que va 

des d'un punt fins a l'altre, aquest espai te 
senyalítica del propi Ajuntament i a més va ser 

Sí  Fins límit de 
pressupost. 
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adecuan pel propi consistori fa ja uns anys. No tinc 
capacitat per a poder evaluar econòmicament la 

proposta, però avui dia hi han opcions, 
possiblement emprant il·luminaries amb energia 

solar que permetrien aquesta instal·lació amb preu 
acceptable. Adjunte també captures amb mapes 
de l'actual situació, possiblement allargant massa 

el recorregut, i la proposta. Cal tenir en conter que, 
independentment del que apareix en les captures, 

el recorregut que s'afegiria estaria a prop dels 2 
km, millorant considerablement el total del mateix. 

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

109/2023 Pont cami 
cementeri 

Ficar iluminació y boreres al pont. Te molt transit 
de gente i vehículs. Y els veins moltes vegades hem 

estat a punt de atropellar a algú., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

110/2023 EL POBLE 
NOU 

S'ENFONSA 

Bon dia Soc un vei del poble nou, concretament del 
c/enmig, fa 57 anys que visc alli, ma mare ja vivia 
alli, ara la meua dona, les meues filles i jo, era un 
carrer super familiar, es feien sopar al carrer amb 
els veins, xarrades per la nit a la fresca i ara per 

desgracia desde fa un grapat d'anys cap aci el barri 
esta abandonat, la gent opta per anarsen i deixar 

que les cases es fagen velles i poc a poc estan 
enfonsanse, tambe vull anyadir que a mes de  tot 

el que tenim de fa uns mesos  cap aci les cases 
buides estan destruin-les per robar tot el que es 

pot vendre per traure cuatre duros i crean 
malestar als pocs veins que volem que el POBLE 

NOU remonte i no s'acabe de pedre, a mes tambe 
comentar que fa un parell d'anys degut a les pluges 

es va esfonsar una de les cases caiguen tots els 
enderrocs i vigues al carrer i la solucio no es ficar 

tanques tal com s'ha fet, per aixo vull que la meua 
proposta siga enderrocar totes les vivendes que 

existeixen entre el carrer enmig, el carrer teixidors 
i el carrer Tomas Valls i es faja una zona verda tal i 

com diu el projecte que fa varies decades es va 
crear. Moltes gracies, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
Està treballant-se en 
l’adquisició/expropia
ció de les cases del 
carrer Teixidors. 

 

111/2023 Parque 
cubierto 

Me gustaría ya que en Ontinyent hay muchísimos 
niños y niñas que hicieran un parque para ellos al 
aire libre pero cubierto para que cuando lloviera 
pudiéramos salir con ellos allí ya que quien tiene 

niños sabe que cuando llueve es imposible estar en 
casa con ellos y más si se pasa muchos días 

lloviendo. Yo creo que estria muy bien eso del 
parque cubierto ., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

112/2023 SALA DE 
REUNiIONS Y 
AUDIOVISUA

L 

Actualmente la escuela no dispone de un local para 
poder realizar las reuniones con padres y alumnos, 

dichas reuniones se realizan en la calle tanto en 
verano como en invierno. 

Sí   
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113/2023 Mejorar en 
la 

iluminacion 
de la 

Purisima y 
ahorro 

energetico 

Desde hace dos años el coste energetico esta 
disparado y nuestra intencion es progresivamente 
cambiar a led, asi mismo en el campo de arriba no 
existe casi iluminacion puesto que no llegamos con 

el presupuesto a poder colocar las luminarias. 

Sí   

(114/2023+162/20
23) 

114/2023 MILLORA 
DEL CARRIL 

BICI DINS DE 
LA CIUTAT 

Millora de víes per a la circulació dels ciclistes.  
Dins del poble han de circular a les mateixes víes 

que els vehicles de motor i corren perill, 

Sí   

 

115/2023 Jocs infantils Magradaria que ficaren mes jocs infantils ala parcs 
de la ciutat perqué crec que Hi han pocs per a que 

els que pugueren Hi haure, 

Sí   

 

116/2023 Obres de 
reparació 
campanar, 

consolidació 
de façanes i 
substitució 
de coberta 
Ermita Sant 

Esteve 

Des de l’associació de llumeners de Sant Esteve 
proposem la realització d’obres de manteniment i 

consolidació estructural en l’Ermita de Sant Esteve. 
Esta actuació es necessària per tal de recuperar 

una sèrie de danys produïts pel pas del temps i les 
inclemències meteorològiques a l’ermita. Els 

treballs que plantegem dur a terme consisteixen 
en la consolidació de façanes per tal de resoldre 

problemes de filtracions, reparacions en el 
campanar, canvi de coberta i impermeabilització. 

Aquest és un punt emblemàtic pel poble 
d’Ontinyent, visitat a diari per multitud de veïns 

que acudeixen a realitzar activitats físiques, gaudir 
del paisatge o, simplement, desconnectar,  que cal 

mantenir en les degudes condicions i que, mes 
enllà de les obres de manteniment dutes a terme 

des de la última intervenció important sobre 
l’immoble duta a terme en 1991, no ha rebut cap 
actuació de consolidació estructural. L’immoble, 

edificat a principi del segle XVIII, requereix de 
treballs encaminats a evitar que es puga deteriorar 

per les dures condicions climatològiques que 
suporta al estar en un lloc alt i aïllat. Entenem que 

este pot ser un projecte molt interessant per 
incloure en les accions de “Ontinyent participa 

Sí 
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117/2023 Projecte de 
remodelació 

del Poble 
Nou - ZONA 

VERDA 

Sóc una veïna del Poble Nou, del Carrer Enmig. 
M'agradaria que el projecte que està fet de fa 

moltíssims anys es duguera a terme ja que és una 
vergonya com a POBLE tindre tot el que hi ha ahí... 

Cases caient, abandono i ara vandalisme en les 
cases que estan tancades... Adjunte un PDF on es 

poden veure les teulades de les cases que 
s'haurien d'enderrocar (com bé consta al projecte). 

Estan caient i quan plou o fa molt d'aire cauen 
trossos de teules al carrer. En el carrer teixidors ja 
va caure una casa i estan tots les bigues penjant i 

el carrer tallat amb taques.  M'agradaria que 
s'enderrocaren i es fera una zona verda on poder 

disfrutar del meu nét. Si es fera atrauria més gent a 
la zona i se li donaria una segona vida al nucli de la 

ciutat. La imatge del Poble Nou canviaria molt! 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
Està treballant-se en 
l’adquisició/expropia
ció de les cases del 
carrer Teixidors. 

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

118/2023 Vorera cami 
del 

cementeri 

La nostra proposta es fer una vorera que continue 
a la vorera del institut i que empalme que la que hi 
ha en la costera del cementeri per tal que no passe 

cap tragedia. Tots sabem la de gent que va 
diariement cap al cementeri i passar per el pont i 

eixe troç que no hi ha vorera será un perill., 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 
119/2023 Trasllat de 

l’escorxador 
i creació 

d’un centre 
juvenil 

Traslladar l’actual escorxador al poligon per tal de 
traslladar amb ell les males olors infalta d’higiene. 
Les olors que després son molt molèstes, evitaria 

tràfic de camions amb animals al centre de la 
població i milloraria el futur espai verd que hi ha 

projectat a la Cantereria. L’actual edifici 
s’adaptaria per poder albergar un centre on els 

joven d’Ontinyent pugueren fer activitats, 
formació, etc. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
La zona està 
desenvolupant-se 
amb la zona verda i 
l’escorxador està en 
funcionament. 

 

120/2023 POU CLAR respectan les mesures de proteccio durant mesos 
de mes visitants al paratge,,es tinga en compter als 
veins/es que pugam accedir mostran D.N.I. i deixen 
parkings oberts ,un hora,temps suficient per gaudir 

del bany 

No  No és objecte del 
programa. 

 

121/2023 Millores 
pista 

esportiva 
Pere IV 

Incorporació de millores per a la pista esportiva 
(básquet) ubicada al entorn del parc Pere IV. Ja 
que es utilizada molt assíduament per la nostra 

lliga. 
a)Una font d'aigua. 

b)Bancs junt la pared del fons. 
c)Papereres. 

d)Completar el tancament elevat de la pista per la 
zona d'accés. 

e)Habilitar un armari o magatzem per al material 
de la lliga Ontibasket. 

f)Executar un canal colector que desaigüe cap al 
riu, a la zona propera al mur que llinda amb la 

ceràmica per evitar que s'embrute la pista quan 
plou. 

g)Neteja periòdica de la pista y reparació/reposició 
d'elements danyats. 

Sí Fins límit de 
pressupost. 
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122/2023 Ampliació 
pista 

esportiva 
Pere IV 

Ampliació de la zona esportiva del parc Pere IV. 
Habilitar a la zona residual entre la pista existent i 
el barranc altra canasta (desitjablement mitja pista 

completa). 

Sí   

 

123/2023 Recuperació 
asegador 

cases 
Caputxins 

Revisar l' asegador cami La Farola, al pas de les 
cases Caputxins per habilitar una vorera peatonal i 

recuperar el doble sentit de circulació. 

Sí   

 

124/2023 Mas zonas 
verdes en las 
calles y mas 
bancos de 

asiento para 
los vecinos 

En las calles hacen falta mas zonas verdes y bancos 
de asiento para los vecinos por hejenblo en mi 

calle salvador tormo la areclaron pero se a 
quedado muy triste tenian que haver puesto mas 

zonas verdes y bancos para que la gente baje de su 
casa en verano asin podian hacer todas las calles la 
gente mayor quiere vajar de su casa y estar en la 

calle 

Sí   

 

125/2023 cucarachas, 
ratas y 

mosquitos 

Necesidad de un plan más radical para la limpieza y 
fumigación más intensiva del alcantarillado y 

alrededores del río, para el control de las plagas de 
cucarachas, mosquitos y roedores. 

En la zona de Ramón y Cajal las cucarachas han 
sido una invasión. Si en los domicilios estamos 

poniendo medios para eliminarlas, llamando a las 
empresas especializadas para el control, el 

ayuntamiento debería tratar el tema con mas 
rigor, ya que año a año la cantidad aumenta. 

Las ratas se pasean, y los mosquitos nos acribillan. 
Esto es una pesadilla para la ciudadanía, y para las 

viviendas alrededor del río una pesadilla. 

No Ja existeix un 
contracte amb una 
empresa de control 
de plagues.   

 

126/2023 Millora 
accés de 

vianants al 
camí del 
llombo, 

direcció pou 
clar/pou 
l’olleta 

Amb l’increment de l’accés de vianants al pou clar, 
es trobem que a l’entrada del camí, coincideix els 
cotxes que paren per tirar el fem als contenidors, 
la gent que camina, la corba, l’entrada de vehicles 

desde la rotonda..... i de vegades es provoquen 
situacions de perill, que caldria evitar, millorant 

l'accés 
Possibles solucions 

•        Eliminar la corba, ocupant el vial la parcel.la 
tancada de l’esquerra. 

•        Fer per vianants per darrere la sèquia, 
parcel.la enfront del contenidors on s’ha ubicat de 
vegades el contenidor de poda,  de forma que els 
vianants accediren al camí una vegada passada la 

corba. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
No hi ha 
disponibilitat de 
terrenys.  

 

127/2023 Casa Natal 
Gomis 

Comprar la casa del nostre ilustre compositor. 
Restaurar mes endavant, 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

128/2023 Cases en 
perill 

Apuntalar el major nùmero possible de cases en 
mal estat per tal de salvarles del enderroc., 

No Està dintre de les 
execucions 
subsidiàries. 

(37/2023+56/2023
+129/2023) 

129/2023 Fibra optica 
Vila i Poble 

Nou 

Instalar un tram de fibra optica en la Vila per a 
evitar el despoblament., 

No Està estudiant-ho 
Patrimoni. La 
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instal·lació és de 
caràcter privat.  

 

130/2023 Museu 
Mosen Vidal 

Aperture del museu de Mosen Vidal a la Vila, per a 
que tot el poble puga admirar-lo., 

No  No és de propietat 
municipal.  

 

131/2023 Sanþ Miquel Deixar a la vista la recent pared descoberta per a 
que tots els ciutadans puguen gaudir d'ella., 

No  No és viable.  

 

132/2023 MILLORES 
AL BARRI DE 
SANT RAFEL 

I PLAÇA 
AJUNTAMEN

T 

Proposem:  
a) canvi de llum Parc Sant Rafel en Av. Cristòfol 

Colom. 
b) gronxadors per a xiquets amb diversitat 

funcional als diferents parcs del barri de Sant Rafel 
c) tirolina al parc de Sant Rafel  

d) millora de la Plaça de l'Ajuntament., 

Sí S’accepta fins a límit 
del pressupost, 
excepte la proposta 
d) (millora de la plaça 
de l’Ajuntament) que 
no s’accepta. 

 

133/2023 parking 
universitat 

Ampliació del parking de la universitat, agafan't el 
solar que hi ha al costat de la universitat, que 

actualment està utilitzat com a pipican provisional. 
Però que realment es un solar tancat per un vallat, 

per el qual accedeixen per un forat., 

No No és viable 
urbanísticament. 

 
134/2023 Dignificar 

Plaça Major 
Expropriar el dos solar privats que confronted en el 

Maova per no haver  pogut en mes de 30 anys 
aplegar a un acord de compra en els propietaris. 

- Falta adquirir alguna 
propietat.  

 
135/2023 Dignificar 

Plaça Major 
Adquiciciò del solar que confronta en l'edifici que 

ocupa la policia local. 
Sí   

 
136/2023 Millora de 

l'enllumenat 
En la Avda. d'Albaida, i els seus encreuaments, 

l'iluminació i els arbres pareixen incompatibles. Els 
fanals es troben molt aprop de les moreres. Donat 

el tamany que agafen les moreres, els fanals no 
enllumenen be dits carrers, es pràcticament nul en 

alguns trams, motiu pel qual proposaria una 
recolocació o be dels fanals o be dels arbres (per 

ejemple canviar les moreres per altre tipus 
d'arbres no tan grans), evitant aixi la mala 

uniformitat de l'enllummenament que te hui en 
dia dita avinguda i els seus encreuaments. 

En sembla que dit arbre (moreres) no es tracta 
d'arbres protegits i sustituirles per un altre tipus 
d'ornamentació estaria mes encertada. A mes a 

mes, hi han rames de les moreres que invadeixen 
els porpis balcons del veïns. 

Canviar els fanals en sembla una porposta mes 
cara, vostes decidiran. 

Gràcies 

Sí S’estudiarà per 
l’Oficina Tècnica. 
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137/2023 Dignificar 
Plaça Major 

Adquisiciò de les cases en estat ruinós  enfront en 
el Maova junt al solar que ve utilitzan-se per 

aparcar en el Regall. 

Sí Fins a límit de 
pressupost. 

 

138/2023 Crear accés i 
donar més 

protagonism
e a l'esglèsia 

La finalitat d'aquesta seria aprofitar el sol sense 
edificació que hi ha davant de l'esglèsia Sant 
Miguel per crear una tipo plaçeta amb una 

escalinata-rampa que done accés més directe i 
done a la volta més viabilitat i protagonisme a 

l'esglèsia des de la plaça de l'ajuntament. 
Puguent-se fer simplement la plaçeta amb les 
escales-rampa des de la plaça l'ajuntament o 

tambe a part de la plaçeta mencionada, poder 
donar-li més espai a aquesta plaça nova ampliant-

la amb l'enderrocament de la casa Nº 5 de la 
plaçeta de l'escurà. 

No  No és viable 
urbanísticament. 

 

139/2023 Millorar 
l'impressió 
d'entrada a 
Ontinyent 

des del nord 

L'idea seria instal.lar de forma permanent una 
llumenaria nocturna de baix cost decorativa al 

pont de Paduana i dotar de la mateixa forma un 
foco de llum la torre textil de Paduana per a tota 
aquella gent que entra a la ciutat pel nord tinga 
una millor impresió d'Ontinyent aprofitant les 

vsites del campanar, parque nou de Paduana i el 
riu. 

L'entrada sur està molt aconseguida però malgrat 
la gent que es guía pel GPS i no coneix Ontinyent 

sol entrar pel nord des de Valencia etc... 

Sí   

 

140/2023 Adecuació 
plaça de 

l'Ajuntament 

Crec que es convenient acondicionar i adecuar la 
plaça Major, ferla mes bonica, tipo adoquins, que 

siga atractiva per al turisme. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

141/2023 Nuevos 
dipticos 

publicitarios 
y 

promocional
es 

Nuevos dipticos que incluyan fotos de las fiestas de 
Semana Santa y San Antonio 

No Ja està fent-se.  

 

142/2023 Restauració 
de la Font de 
Sant Antoni 

Després de les obres de reurbanització que están 
fent-se al C/ Sant Antoni i el trasllat que s'ha fet de 

la Font ubicada junt als arbres monumentals, es 
veu el deteriorament de la Font, tant del vas com 

del peu, amb absència de grans fragments del peu, 
clevills del vas, grifo, brutícia,... Etc. Que 

desmerèixer l'historia de la Font i del nou entorn 
on està ubicada. Per això proposem una 

restauració en profunditat i feta per professionals, 
que li tornen el seu valor històric i explendor 

originaris, enriquint el patrimoni cultural i 
etnològic del Poble Nou i de tot Ontinyent. 

Sí   
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(01/2023+02/2023
+55/2023+143/202

3) 

143/2023 Habiitar 
espais per a 
la joventud 

Arriba l'hivern i elx xiquets i xiquetes des de 12 fins 
17 o 18 anys no tenen cap lloc per a pasar les 

vesprades dels dissabtes i festius. Fa fred i tenen 
que anar amagant-se pels portons o llocs pitjors. 
Caldría habilitar algunes instalacións on pugueren 

interactuar socialment i divertir-se. Podrian 
habilitarse inmobles del ajuntament, fer una 

col.laboració amb el centre comercial el Teler (la 4ª 
planta esta buida), etc.  

Jocs de taula, futbolins, bar infantil, etc. 

No Es contempla amb el 
projecte del Delme.  

 

144/2023 Millora de la 
seguretat 
vial de les 

avingudes8 

A modo d'example, en l'avinguda d'Albaida, pasen 
cotxes a gran velocitat. Caldría posar llimitadors 

fisics de velocitats o algún tipus de rádar. A mes, la 
il.luminació d'aquesta avinguda es nefasta en gran 
part del recorregut. Els arbres i les faroles no estan 

repartits adecuadamente, produïnt punts molt 
foscos que algún dia produiran un accident mortal. 

Es una pena que estem consumint energia per a 
iluminar els pardals que dormen a les moreres, en 

lloc d'il.luminar la calçada.  
S'han instalar focos a les inmediacions de alguns 

passos de cebra, pero sont insuficientes. 

Sí   

 
145/2023 Rocódrom Adecuació d’un espai acondicionat per a la 

escalada al benarrai 
No Cal supervisió i no hi 

pot estar a l’aire 
lliure. 

 
146/2023 Pont de 

ferro 
Arreglar el pont de ferro que passa damunt de la 
via del tren. Actualment te molta terra damunt i 

les baranes estàn rovellaes. No seria una gran 
inversió. 

Sí   

 

147/2023 Contaminaci
ó sonora 

En un moment en el que la majoria de ciutats 
opten per fer peatonals els carrers per evitar 

contaminació ací en Ontinyent es permet circular a 
vehicles que fan massa soroll. Vas passejant 

tranquilament xarrant i tens que parar a que passe 
la moto per poder seguir escoltant. M’agradaria 

tindre un poble amb menys contaminació sonora. 

Sí S’inclou dintre de la 
creació d’un Pla 
Acústic. 

(19/2023+46/2023
+148/2023) 

148/2023 Barreres Ficar una extrutura en les aceres del pont del salt 
del bou. 

Tipo tunel per a evitar desgracies 

No No és de titularitat 
municipal.  

 

149/2023 Tapadores 
dels carrers 

Verificar o soldar les tapadores dels carrers x a que 
no facen ruido al pasar els cotxes 

No Ja es fa. S’intentarà 
millorar i revisar. 

 
150/2023 Reparacio 

voreres Jose 
Iranzo 

Reparacio i ampliacio de voreres del Carrer Jose 
Iranzo entre els carrer Pio XII i Jose Simo Marin. Es 

el tram amb mes transit d’escolars i gent que es 
dirigeix al centre Sant Josep i l’unic que queda per 
ampliar del barri. Complicat d’entendre. A més a 

més, l’encreuament de Jose Iranzo amb Daniel Gil 
es l’unic que no té pas de peatons en tota 
l’avinduga de Daniel Gil. També complicat 

d’entendre 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 
Està previst. 
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(41/2023+151/202
3+189/2023) 

151/2023 Substitució 
de les 

colxonetes 
del 

rocòdrom 
del 

poliesportiu 

Acondicionament de les colxonetes que hi han al 
rocòdrom del poliesportiu d'Ontinyent degut a les 

males condició d'estes. 
El rocòdrom és un espai abandonat des de fa anys 
per part de l'Ajuntament, cada dia el concòrre i fa 
ús d'ell molta gent, com a persones usuaries del 

rocòdrom, paguem una quota per un mínim 
manteniment d'este que no veiem reflexat. 

És per això que després d'anys, fem la petició 
d'una millora de l'espai, fent un canvi de les 

colxones que estàn en condicions pèsimes i que 
fiquen en risc la nostra seguretat, adjunte fotos de 

l'estat actual a 02/11/2022. 

Sí   

 
152/2023 Más árboles 

en el 
Benarrai 

Tras la mejora de Benarrai han dejado una amplia 
zona sin árboles ni plantas. Mi propuesta sería que 
añadieran más plantas y arbolado tras el que ya se 
ha plantado para disminuir el efecto desertico que 
ahora mismo ofrece y que no se convierta en un 

aparcamiento como ya está sucediendo. 

No Ja s’han plantat els 
arbres que es 
consideren. 

 
153/2023 ampliar les 

voreres 
Daniel GIL, 

desde 
Capuxins 

fins 
Martinez 

Valls 

Conforme estàn aparcats els cotxes, no poden 
passar els vianants que baixen o putjen tots al 

mateix temps. Hi ha que apartarse uns o altres. I si 
va una cadira de rodes o un carro de bebé encara 

pijor, es queden molt ESTRETES. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(71/2023+154/202
3+188/2023) 

154/2023 CAQUES 
GOSSOS 

Hi ha que fer alguna cosa. Es un assumpte de salut 
pública. intentar que els carrers estiguen nets com 

siga, analitzan el ADN...... 

No  No és objecte del 
programa. 

 

155/2023 Puente 
peatonal- 
carril bici, 
entre el 

parking d la 
c/ Gomis y el 

Tirador. 

Para poder movernos por la ciudad sin coches, 
necesitamos que se facilite al peatón aceras, calles, 

paseos, conexiones entre las dos orillas del 
Clariano. 

Desde el parking de la c/ Gomis hasta la c/Rondalla 
de Rondalles, un puente peatonal y carril bici. 

Acortar distancias, sin coches. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

156/2023 Coberta de 
la pista de tir 

amb arc 

La construcció d'una coberta per a la zona de tir 
amb arc, per a guarir-se de les inclemències del 

temps: pluja, sol i fred. És l'única zona on podem 
realitzar la nostra activitat i quan plou, les classes 

de l'escola municipal de tir amb arc s'han de 
cancelar. 

Pot construir-se de dues maneres, segons el que 
done de sí el pressupost. 

 
1- D'uns 4,5-5m d'altura, 10m d'amplària i que 

cobrisca l'extensió total de la pista (30m). 
 

2- "A la Japonesa" cobrir la línia de tiradors i la 
zona de dianes i deixar la zona del mig sense 

cobrir, mateixa altura i amplària, però només els 
primers 10m de pista i els últims 5-8m. Mantindre 

la cohesió de inclinació en cas de que en 

Sí Fins a límit de 
pressupost. 

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 3

KZ
N

5D
6N

3J
2L

T5
5K

Q
9R

4L
79

G
Y 

| V
er

ifi
ca

ci
ó:

 h
ttp

s:
//o

nt
in

ye
nt

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

5 
de

 3
6



FILTRACIÓ TÈCNICA PROPOSTES ONTINYENT PARTICIPA 2023 

 25 

posterioritat es poguera afegir la secció intermitja. 
 

La pista ja compta amb uns murs elevats on es pot 
estudiar la possibilitat de anclar part de 

l'estructura nova que es vullga fer. 
 

Independentment de quina versió s'aplicara és 
important el mantindre una bona iluminació, es 

pot conseguir be recol•locant els focos de llum que 
ja tenim o posant llums noves. Altra possibilitat és 

la de la utilització de materials translúcids per a 
aprofitar millor la llum natural (sempre i quan no 

implique un augment de temperatura si fa molt de 
sol). 

 
Com a informació addicional, per a gestionar 

l'aigua de pluja, la pista té per a drenar-la o bé en 
pròpia pista (andrones) o a una xicoteta "séquia" 

que té darrere.  

157/2023 Ampliació 
estacions 
Ontibici 

La proposta és bàsicament ampliar el nombre 
d'estacions (reals o virtuals) del servei d'Ontibici a 
l'urbanització del Pilar. Aquestes noves estacions 

haurien de donar cobertura tant a la zona del Pilar 
on viuen de forma permanent molts veïns i veines 
d'Ontinyent com als usuaris i familiars del CEE Vall 

Blanca i el centre de dia de discapacitats que 
podrien compartir el recurs. 

Mapa actual d'estacions d'Ontibici: 
https://www.ontibici.com/pdf/ontibici-mapa-i-

estacions-val.pdf 

Sí S’accepta si la 
quantitat no supera 
les condicions 
establertes en el 
contracte inicial.  

 

158/2023 Parada de 
bus urbà a la 
urbanització 

del Pilar 

La proposta és bàsicament afegir una parada del 
servei de bus urbà a la entrada de l'urbanització 

del Pilar. 
Aquesta nova parada i la seua inclusió en la una de 

les dos línies regulars de bus hauria de donar 
cobertura tant a la zona del Pilar on viuen de 

forma permanent molts veïns i veines d'Ontinyent 
com als usuaris i familiars del CEE Vall Blanca i el 

centre de dia de discapacitats que podrien 
compartir el recurs. 

No No es contempla en 
el pla de transport 
públic. 

 
159/2023 Nou Pabello Seria interesante la construccion/adaptación o 

remodelación de alguna nave para tener un nuevo 
pabellón polideportivo, ya que el actual se queda 

pequeño para el volumen de equipos de los clubes 
deportivos del pueblo. 

Por ejemplo, la nave que hay delante de la 
universidad podría transformarse en un pabellón 

polideportivo..no hace falta grandes instalaciones: 
ni gradas ni duchas...unos baños y las pistas sería 

más que suficiente 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

160/2023 Skate parc Skate parc al barri de Sant Rafael Sí A falta de 
disponibilitat de 
terrenys i escollir el 
lloc. 
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161/2023 Equip de 
digitalització 

Dotar a l'Arxiu Municipal d'Ontinyent d'un escàner 
professional (i un possible tècnic en cas necessari a 

través d'una licitació) per a iniciar els treballs de 
digitalització del fons antic de l'arxiu, una labor 
necessària perquè els usuaris puguen accedir a 
aquests de manera remota salvaguardant els 

documents originals i impulsant la difusió cultural 
del nostre patrimoni documental. 

Sí   

(114/2023+162/20
23) 

162/2023 Mantenimen
t, millora i 
ampliació 
carrils bici 
existents 

Millorar la senyalització viària dels carrils bici 
existents a Ontinyent especialment quan travessen 

pas de vianants, de manera que hi estiguen 
delimitats l'espai per bicicletes i l'espai per a 

vianants. Senyalització d'un carril bici nou al llarg 
del carrer Dos de Maig i Av. De la Generalitat que 
connecte amb l'existent per anar al poliesportiu i 

IES l'Estació. 

Sí   

 
163/2023 Compra i 

rehabilitació 
de la Casa 
Mossen 

Vidal 

CASA MUSEU DEL MOSSÉN VIDAL - ONTINYENT PARTICIPA 
 

L’inici del Carrer Major de la Vila que naix a la Plaça de Sant Roc, 
antigament coneguda a l’Ontinyent de l’edat mitjana com a 

Plaça del Castell i que reunia les institucions de govern locals, ve 
marcat per una edificació ben singular que no passa 

desapercebuda per a cap dels passejants al barri: La casa del 
Mossén Vidal o casa del Canonge. 

 
Aquest imponent casal de certa reminiscència medieval, si bé 

l’actual configuració de l’edificació és molt posterior i ve datada 
al catàleg municipal d’edificis protegits al segle XVII-XVIII, 
impressiona per la seua tosca però solemne composició 

asimètrica i la seua imponent portalada composta per un gran 
arc de mig punt elaborat amb dovelles tallades en pedra amb 

una gran destresa, una elaboradíssima porta de fusta massissa 
amb elements decoratius de forja, així com finestres i 

balconades de forja de grans dimensions i un extens voladís que 
corona aquest interessantíssim conjunt arquitectònic. La 

importància d’aquest immoble no es limita exclusivament a la 
seua peculiar arquitectura i prova d’açò són els vestigis que 

l’última reforma a l’exterior de l’edifici, de manera molt 
encertada, va deixar al descobert en forma de panys que 

despullen parcialment la tècnica constructiva dels murs i ens 
deixen veure uns formidables murs de tàpia creats a través de 
la superposició de diverses capes de terra, argila i calç al costat 
que recau al Palau, així com una superfície molt ben conservada 

a l’entrada on s’observa la tècnica de la tàpia valenciana, que 
incorpora addicionalment a l’anteriorment esmentada tècnica 
la disposició alterna de rajola massissa a través de la secció de 
mur. Encara que no hi ha informació arqueològica al respecte, 
aquestes antigues tècniques constructives juntament amb la 

seua situació a un dels primigenis espais de la nostra ciutat, fa 
pensar en una antiguitat dels elements  constructius molt 
superior a la indicada al catàleg municipal, de la mateixa 
manera que l’edificació adjacent, l’actual Palau de la Vila, 

passara de ser l’originari Alcàsser musulmà a una configuració 
més pròxima a l’actual de Palau originada a finals del segle XV 

amb l’adquisició del mateix per la família nobiliària dels Blasco. 
Tot açò fa de la casa del Canonge, com indicàvem anteriorment, 
una peça arquitectònica i arqueològica de gran valor que s’alça 

esplendorosa amb forta personalitat i que atrau les mirades 
d’aquell que passeja al seu voltant. El que en canvi passa 

desapercebut per a la immensa majoria d’Ontinyentins és el 
que s’amaga al darrere, ja no només en l’estricte sentit de la 
paraula, sinó també d’una forma més extensa i figurada que 

detallem a continuació. 
 

Aquest casal va ser propietat de Gonzalo Vidal Tur, més conegut 
com a Mossén Vidal, un religiós nascut a Ontinyent amb una 

prolífica activitat literària, el qual va passar la major part de la 
seua vida a la ciutat d’Alacant, a on es va traslladar a la 

primerenca edat de 5 anys, i on va ostentar diverses posicions 

No No és de propietat 
municipal. 
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eclesiàstiques i institucionals d’altura, ocupant inclús el 
prestigiós càrrec de cronista de la província d’Alacant. El 

Mossén Vidal va ser una persona amb un especial interés cap a 
la cultura en totes les seues facetes, però molt especialment la 

de les arts plàstiques, i fruit d’aquest interés va anar 
confeccionant la seua pinacoteca particular, amb una excel·lent 

col·lecció d’art consistent en obres pictòriques d’alt valor 
artístic, mobles d’època de valor incalculable, on destaquen 
còmodes isabelines i dossers del segle XVII, així com àmfores 
romanes. A la seua mort el 8 de novembre de 1979 el Mossén 
Vidal, a pesar d’haver passat la major part de la seua vida a la 

ciutat d’Alacant, va decidir que el seu formidable llegat anara a 
parar en canvi a la seua ciutat natal, Ontinyent, i aquest es va 
oferir juntament amb l’immoble anteriorment esmentat, que 
serviria com a pinacoteca on exposar aquest tresor artístic. El 

Mossén Vidal era una persona especialment culta i intel·ligent, 
motiu pel qual es va assegurar de deixar-ho tot ben estructurat 

abans de la seua mort, marcant com a hereus legítims a 
l’Església de Santa Maria i el Sant Hospital, però especificant al 

mateix temps la creació d’una fundació per a la correcta 
administració del seu llegat, conformada evidentment per 

l’Església i el Sant Hospital, però incloent igualment a l’Alcalde 
de la ciutat en representació de l’Ajuntament i la Caixa 

Ontinyent, a més de deixar la porta oberta a la incorporació 
posterior de qualsevol institució pública o privada que poguera 
aportar valor afegit a l’administració del seu llegat en forma de 

Casa-Museu... 
 

...i fins ací arriba la història feliç... més de quaranta anys 
després de la mort del Mossén Vidal, havent deixat constància 
explícita d’allò que es devia fer amb el seu llegat, ja no només 

en termes de propietat sinó filant l’administració posterior de la 
col·lecció a través d’una fundació creada ad hoc, a la casa del 

Canonge al barri de la Vila no hi ha ni Museu ni hi ha res, 
l’esplèndida col·lecció d’art que aquest ontinyentí va deixar a la 

seua ciutat natal roman en el més absolut dels oblits per una 
desídia institucional que ve de lluny i que posa de manifest el 

fracàs endémic de les institucions públiques en matèria cultural 
i de conservació de patrimoni. 

 
És per això que volem des d’ací anunciar la presentació de la 

proposta al programa municipal de participació ciutadana 
“Ontinyent participa” de la rehabilitació de la Casa-Museu del 

Mossén Vidal. Des d’aquest col·lectiu veïnal creguem de 
manera ferma que ja no hi ha cap excusa per a demorar aquest 
necessari projecte i pensem que, amb l’adequat plantejament, 

podria adaptar-se als límits econòmics i finalitats socials de 
revitalització del barri marcades al programa Ontinyent 

Participa, i llistem com a suggeriment a continuació un model 
que, pensem, podria posar aquesta magnífica col·lecció d’art i 
aquest interessant immoble a disposició de la ciutadania en un 
període raonable de temps, com va ser la voluntat del Mossén 
Vidal, si bé el model exacte de gestió i l’última decisió l’han de 
prendre les dues parts implicades, Església i Consistori, com no 

podia ser d’altra manera: 
  

- La casa del Mossén Vidal té tres sectors clarament 
diferenciats: La casa noble, la casa dels servents i el soterrani, 

els quals estan físicament separats i tenen accessos 
independents, podent per tant dur a terme el projecte en dues 

o tres fases sense que les fases posteriors pogueren 
comprometre la integritat d’aquelles fetes amb anterioritat. La 
fase objecte d’aquesta proposta, l’adequació de la part noble 

on es troba la col·lecció d’art i l’objecte arquitectònic principal, 
compta amb l’avantatge d’actuar exclusivament sobre un sector 

que es troba en immillorables condicions, tenint en compte 
l’antiguitat de la casa, ja que la planta baixa o accés descansa 

sobre terra ferma (no hi ha cap estructura de forjat antic sobre 
el qual dur a terme una actuació) i la casa noble pròpiament 

dita a la primera planta descansa sobre uns forjats de bigues de 
fusta tallades d’aparent qualitat i gran secció, que en molts 

casos no superen una llum de tres metres. Açò, juntament amb 
el fet de ser les visites guiades de grups reduïts, fa innecessària 
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qualsevol actuació sobre l’estructura de l’edifici, ja que la seua 
resistència pareix a simple vista, a falta d’estudis més elaborats, 

totalment assegurada. 
- A conseqüència del punt anterior, independentment d’una 

hipotètica compra futura de l’immoble per part de 
l’Ajuntament, si és aquest el model que es decideix utilitzar 

definitivament, es podria igualment mantenir de forma 
transitòria la propietat de l’immoble per part de l’església i 

adequar únicament l’espai d’exposició que correspon a l’espai 
noble, de forma que els Ontinyentins pogueren gaudir de la 

col·lecció amb la major brevetat de temps possible, i deixant els 
sectors restants per a futures fases d’actuació. Més avant ja es 
podrien estudiar altres fórmules de propietat o copropietat si 

els actors implicats ho consideren oportú, però almenys la 
prioritat en aquest cas quedaria garantida, que és que la 

col·lecció i la casa estiguen disponibles per al gaudiment de la 
ciutadania. 

- Al sector de la casa noble l’actuació necessària és 
majoritàriament superficial, destacant el sanejament de murs i 

sostres, que presenten algunes fissures sense que estiga 
compromesa la seua estabilitat estructural, i que en els casos 
més greus van ser provocats per unes filtracions d’aigua a la 

coberta que ja han sigut solucionades i per tant no s’agreujaran 
al llarg del temps. La coberta de l’immoble és completament 

nova i estanca. La fusteria és antiga i es troba en condicions en 
principi acceptables. 

- La reforma del Palau s’ha convertit en un punt d’inflexió 
determinant a l’hora d’iniciar el projecte Casa-Museu del 

Mossén Vidal, ja que en ser aquesta una edificació annexa al 
Palau, podria compartir amb ell les instal·lacions i aprofitar el 

personal contractat per a les rutes guiades a la Vila i així 
introduir l’immoble en l’itinerari actual sense necessitat 

d’instal·lacions o treballadors addicionals. 
- L’única complexitat que contempla el projecte és l’adaptació 
de l’edifici a criteris d’accessibilitat moderns, la qual en canvi 

considerem relativament fàcil de solucionar en correspondre’s 
una de les habitacions superiors de menys valor (i per tant 

sacrificable) amb el vestíbul en planta baixa amb accés 
independent al carreró que recau al Palau, col·locant (i per tant 
ocultant) en aquest espai la plataforma elevadora i una possible 

eixida addicional per motius de seguretat contra incendis. 
 

Després d’aquesta breu explicació sobre el gran valor d’aquest 
immoble i l’obra pictòrica en ell continguda, si be hui en dia les 

peces més valuoses es troben custodiades en altres 
dependències per a evitar un possible espoli, així com l’estudi 
previ de les necessàries exigències tècniques per a posar en 

marxa la Casa-Museu del Mossén Vidal, considerem que no hi 
ha motiu que justifique l’incomprensible oblit al qual està sent 

sotmesa aquesta actuació, i et demanem suport per a dur 
endavant des de la iniciativa ciutadana allò que 

incomprensiblement encara no han pogut dur a terme les 
nostres institucions públiques, tant si finalment és triada entre 
les propostes que podran ser votades al programa Ontinyent 
Participa, com si no. Almenys aquesta publicació servirà per a 
exposar la problemàtica existent i posar-la damunt la taula, de 

manera que la ciutadania siga informada de l’anomalia que 
suposa aquesta deficient gestió del nostre llegat artístic i 

patrimonial per part de l’administració.  
 

Volem agrair a tots aquells que han participat i donat suport  
per a dur aquesta proposta endavant, que suposa més esforç 
del que en un primer moment s’intueix a simple vista. Volem 

per tant agrair a Melchor i Toni per obrir-nos les portes 
d’aquest fascinant immoble, a Xavi Mollà per les impressionants 

fotografies, a Gloria, Maria i Jordi per la seua ajuda i esforç en 
endreçar l’espai per a poder mostrar-lo amb l’esplendor amb el 
qual apareix a les imatges i a tots aquells que heu estat sempre 

empentant incansablement al darrere i dispostos a tirar una 
maneta sense demanar res a canvi. A tots vosaltres, moltíssimes 

gràcies! 
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164/2023 Ampliació 
voreres 

carrer José 
Simó Marín 

Executar l'ampliació per trams/fases de les voreres 
del carrer José Simó Marín en funció de les 

disponibilitats pressupostàries. Aconseguint un 
millor espai per als vianants, com ja s'ha 

aconseguit a carrers pròxims com ho són el carrer 
Salvador Tormo, Pintor Segrelles i José Iranzo. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

165/2023 Senda Font 
del Terrós a 
Font de la 
Puríssima 

Adquisició dels terrenys necessaris per reobrir i 
permetre el pas de vianants per la senda que uneix 
la Font del Terrós, el pont de l'Abellar i la font de la 

Puríssima. Acondicionament i manteniment de 
l'espai que envolta aquestes dues fonts 

Sí   

 
166/2023 Caminem Fer una vorera desde el poliesportiu, fins al Pou 

Clar, per supost illuminada 
No Supera el pressupost 

assignat al programa. 

 
167/2023 Places per 

estacionar 
motos 

Dotar a la ciutat de places per estacionar motos, 
suprimides en molts casos amb els recents 

reformes de carrers. 
Aprofitant els encreuaments i suprimint un parell 
de places de cotxe s'augmentaria la visibilitat i es 

donaria servei als usuaris d'aquest mitjà de 
transport. 

No No és objecte del 
programa. 
S’estudiarà 
l’increment per part 
de la Policia Local. 

 

168/2023 Separar el 
parking de 
Benarrai en 
mes arbrat 

Just dalt del nou disposit de Benarrai, per on pasaa 
el camí original, no s'ha deixat una separació 

vegetal suficient amb el parking de cotxes que te 
darrere el Carmelo Ripoll. Cal separar amb mes 
arbres i/o arbustos el camindels cotxes per un 

tema ecologic i estetic 

Sí   

 

169/2023 Plantar 
arbres en 
terra en 
martinez 

valls 

Cal plantar arbres a terra a tot Martinez Valls en la 
zona on estan les oliveres als maceteros (on 

antigament hi havien moreres). Fa mes sombra i 
permet un major creixement de ña planta. A mes 

esteticament tambe queda molt mes bonic. 

No És una obra recent. 
De Pintor Segrelles 
fins a Dos de Maig ja 
hi ha arbrat.   

 

170/2023 Acabar 
renovació de 

Martinez 
valls fins a 
l'Avinguda 

Albaida 

Igualar la urbanització que hi ha de Martinez valls 
fins a L'Avinguda d'Albaida a la que ja esta feta 

entre en Dos de maig i Daniel Gil. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

171/2023 Augmentar 
la vigilancia 

en els parcs i 
jadins d' 

Ontinyent 

Amb intenció d'evitar els actes bandalics que 
pateixen els nostres parcs i jardins, augmentar la 

vigilancia dels mateixo sobretot en els horaris mes 
conflictius. 

No No és objecte del 
programa. 
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172/2023 Espacio de 
juego y 

aprendizaje 
para niños y 
adolescente

s 

En Ontinyent vista las necesidades de los niños en 
los meses de verano y los meses de invierno y no 

poder utilizar los parques . Creo en la necesidad de 
crear un espacio de juego libre y dirigido para 
niños, donde puedan jugar en libertad en un 

espacio seguro. Sería un espacio donde además se 
podrían hacer charla para los adolescentes. En 
muchas ciudades europeas hay espacios así, 

dirigidos hacia los más pequeños, donde ellos se 
divierten y aprenden. El futuro son ellos/as y creo 
de importancia que crezcan en un lugar como es 

Ontinyent que piensa en ellos y no los deja de 
lado. Si os pareciera interesante la propuesta me 

encantaría poder desarrollarla si así quisierais. 

No  Està en marxa el 
projecte del Centre 
Intergeneracional i la 
creació d’una 
Ludoteca al parc 
Mestre Ferrero. 

 

173/2023 Perímetre 
de seguretat 

pista 
d'atletisme, 

tir llarga 
distància 
arqueria 

Millora del perímetre de la pista d'atletisme per a 
poder aprofitar-la per a fer competicions de tir 

amb arc. 
-Els perímetres laterals (llargs): incrementar el 

tamany de la tanca fins a 2 metres (tanca trenada 
normal) i instal·lació de malla electrosoldada de 
4mm de quadrícula en la tanca o xapa ondulada 

equivalent en seguretat. 
-La resta del perímetre només caldria la malla 

perquè ja disposa de murs elevats de 2 metres o la 
distància ja no exigeix tal elevació de murs. 

No  No són activitats 
compatibles. Este ús 
seria possible al 
camp de tir olímpic 
de Fuset.  

 

174/2023 Reparación 
de la duchas 
y vestuarios 
de la piscina 

cubierta 

Están deterioradas  sobre todo las duchas y es 
mucha la gente q pasa por allí ,pienso q es sobre 

todo un motivo de higiene por el bien de todos los 
usuarios 

No S’està treballant en 
un projecte de 
remodelació integral. 

 

175/2023 Sustituir las 
luces de la 

ruta del 
colesterol 

Hace mucho tiempo q la luces están fundidas lo 
cual es un riesgo grande de caídas ya q es Mucha la 
gente q camina por allí con el consiguiente riesgo 

de caídas 

No Es fa ja un 
manteniment. En el 
cas del pont, és 
titularitat de la 
Conselleria i quan es 
detecta, s’avisa 
immediatament. 

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

176/2023 Voreres i 
enllumenat 
desde l’IES 
l’estació al 
cementeri 

Allargar l’enllumenat públic amb les seues 
corresponent voreres des de l’IES l’Estació fins on 

comença la vorera i enllumenat de pujar al 
cementeri, ja que és un tram molt transitat per 

vianants i ciclistes i és un perill quan es fa de nit a 
causa de la poca visibilitat sobretot al tram del 

pont de les vies de tren. 

No Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

177/2023 Millora 
enlluername

nt Parc 
Ausiàs 

March zona 
jocs infantils 

Aquest és un parc molt utilitzat per una gran part 
de la població del barri, la poca i deficient 

il·luminació fa que certes zones queden en molta 
foscor, amb reducció de visibilitat. Sobretot a 

l’hivern, quan es fa fosc més aviat. 

Sí   

 

178/2023 Espai per a 
joves 

Creem q els adolescents d'Ontinyent necessiten un 
espai d' oci on reunir- se amb altres joves,amb 

activitats com futbolins,billars,algun quiosc/bar per 
poder passar les vesprades dels cap de 

setmana....en algún lloc tancat...al c.comercial o 

No  Es contempla amb el 
projecte del Delme. 
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altre lloc...ja q els joves menors de 18 anys no 
tenen altra alternativa... 

 

179/2023 Papeleras En el tramo desde la escalera asta el instituto no 
hay ninguna papelera, con lo cuál somos los 
vecinos de ese tramo, quienes recibimos los 

botes,botellas y otros desperdicios que los que 
transitan no saben donde tirar. 

Sí   

180/2023+181/202
3 

180/2023 Marcador 
electrónico 

Trinquet 
Municipal 

Con el aumento de usuarios y usuarias del trinquet 
y partidas profesionales es necesario la instalación 
de un marcador electrónico y pequeñas obras de 

accesibilidad al trinquet y vestuarios 

Sí   

 
181/2023 Marcador 

trinquet 
Queremos un marcador. En todos los pueblos 
donde se va a jugar hay, menos en Ontinyent. 

Sí   

 
182/2023 Protecciones 

en 
elementos 

estructurale
s y 

aislamientos 
acústicos e 
impacto en 
el pabellón 

Europa. 

Complementos de las obras realizadas en el 
Pabellón Europa, consistentes en aislamiento 

acústico para absorber la reverberación acústica 
del pabellón, mejorando la realización de los 

encuentros deportivos y protección de las esquinas 
de los pilares de la sala de judo, afectados por las 

obras  y del pavimento mediante tarima 
amortiguación del tatami, en prevención de 

lesiones provocadas por los impactos sobre los 
mismos. 

Sí   

(16/2023+45/2023
+60/2023+97/2023
+100/2023+105/20
23+109/2023+118/
2023+176/2023+1

83/2023) 

183/2023 Continuació 
vorera 

pujada Camí 
Cementeri 

Propose la continuació i adequació de la vorera de 
la pujada Camí Cementeri, que comprén desde 

l'Institut de l'Estació, (on estava l'antic pas a nivell), 
fins on continúa la vorera existent que baixa del 

Cementeri, que está formigonada i amb iluminació 
amb faroles. 

Espere no tingam que lamentar cap accident amb 
viandants, ciclistes, esportistes que pujen al 

Torrater, veins que pujem a les nostres vivendes o 
simplement usuaris que visiten el Cementeri 

municipal. 
A les fotos adjuntes argumente clarament la 

proposta veinal. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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184/2023 DOTAR A LES 
AMPES PER 

A SUFRAGAR 
L´ADQUISIÓ 
DE SISTEMES 

DE 
RETENCIÓ 
INFANTIL 

(ELEVADORS
) PER AL LES 

EIXIDES 
EXTRAESCOL

ARS I 
EXCURSIONS

. 

Des de la Comissió de Transport del Col·legi 
Martínez Valls proposem dotar a les AMPES de les 

escoles del nostre municipi amb una ajuda 
econòmica per a l´adquisició de sistemes de 

retenció infantils (elevadors) i garantir la màxima 
seguretat a la carretera durant les excursions. 

Per millorar la seguretat a la carretera dels nostres 
infants necessitem d’una correcta retenció i un 

correcte guiat del cinturó de seguretat. Els 
cinturons de seguretat estan pensats per a adults 
amb morfologia i alçada suficient com per poder 
ficar el peus al terra, per això, al igual que fem als 

nostres vehicles particulars, els cinturons 
necessiten ser adaptats amb un sistema de 

retenció infantil (elevador) per ajustar-se al pes i 
talla dels infants i garantir-los una majors seguretat 

quan viatgen. Ja que en molts casos són xiquets i 
xiquetes que no superen els 15 kg, i és per això que 
no poden viatjar com si foren adults amb un mitjà 

de transport sense les mesures de seguretat 
adequades. 

Per tant, necessitem comptar amb autobusos que 
porten instal·lats cinturons de tres punts i adquirir 
elevadors per als xiquets i xiquetes que mesuren 

menys de 135cm. 
Els riscos als quals s'exposen els nostres menors 
quan viatgen en un vehicle sense les mesures de 

seguretat adequades, poden ser totalment 
desconeguts per la desinformació que existeix al 

respecte, és per això que la Comissió de Transport 
del Col·legi Martínez Valls proposa un canvi per 

garantir eixides 100% segures. 

No No és objecte del 
programa. 

 

185/2023 Millores al 
Poliesportiu 
Municipal. 

La proposta la enfocaría per a fer dos millores en 
concret.  

a)Una és el reforç de la megafonia en la pista 
d'atletisme perquè quan es celebren actes diversos 

mai s'enten el que es diu pels altaveus i l'altra és  
b) perquè ahir estàvem en un partit al pavelló i la 
sensació era que el sostre anava a desfer-se en 

algun moment donat. Supose que caldrà fer primer 
un Projecte per a la substitució de les plaques 

aïllants del sostre del Pavelló Esportiu Municipal i 
reforç de la megafonia exterior del poliesportiu, 

igual este hauria de ser el títol. 

Sí  S’accepta la a).  
 
No s’accepta la b). El 
programa no permet 
fer sols el projecte 
tècnic.   

 

186/2023 Espai 
polivalent 

per a 
concerts i 

actes a l’aire 
lliure amb 

petxina 
acústica 

Un espai a l'aire lliure, amb un ampli escenari dotat 
de petxina acústica, que descongestionaria en 

molts moments de l'any el Teatre Echagaray i la 
Sala Gomis. 

Com imaginem que la seua construcció supera els 
48000 euros, es pot contemplar simplement una 

dotació per la creació del projecte tècnic. 
Aquest espai de segur seria utilitzat per les 

societats musicals, colles, corals, grups de danses o 
teatre, acadèmies de ball, etc. de la ciutat, a més 
de servir per a la celebració de concerts de grups 

de pop, rock i resta de música moderna. 

No El programa no 
permet fer sols el 
projecte tècnic.  
 
Està plantejat al 
projecte de 
remodelació del parc 
Mestre Ferrero.  
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187/2023 Projecte 
reforma 
carrer de 
l'Altet de 
Sant Joan 

Projecte per a la reforma del carrer i que permeta 
un us esportiu per a la pràctica del joc de la pilota 
valenciana com així ve sent utilitzat desde meitat 

del segle passat. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

(71/2023+154/202
3+188/2023) 

188/2023 Ontinyent, 
ontinyentne

ta! 

En el dia a dia i quan plou sobretot, el ciutadà ha 
de anar esquivan els excrements dels animals, 

però.. Que és passa a les persones que espentem 
un carro d'un infant o d'una persona major? 

 
No cal que vos ho conte.... 

 
Crec que tots el que tenen un animal a casa 
haurien de passar per un curs i que siguen 

conscient del mal que poden fer quan no ho 
arrepleguen. 

Identificar el ADN del escrement  podria ser una 
proposta molt interesant. Ja que el propietari del 

animal seria el que pagará les despeses 
ocasionades a els ciudatans. 

 
Hi ha que tinder en compter que l'ajuntament s´ha 

fet càrrec de pintar totes les fanals que estaven 
desbaratades per l'ori dels animals. Aixo es una 

despessa que es podria evitar i que estem pagan 
tots els ciudatans. 

No  No és objecte del 
programa. 

(41/2023+151/202
3+189/2023) 

189/2023 MANTENIME
NT 

ROCODROM 

A causa de l'ús de les instal·lacions i al desgast 
normal de material que s'utilitza, voldria proposar 

el canvi dels matalassos de protecció del sol del 
rocòdrom al poliesportiu. Actualment, i gràcies a la 
participació dels jocs olímpics, l'escalada esportiva 

ha passat a ser un esport reconegut a l'àmbit 
general. Els nombre d'usuaris que fan servir 

aquestes instal·lacions va augmentant any darrere 
any. I és per això que cal fer un manteniment, si 

cal, més exhaustiu. Per altra banda, cada vegada la 
pràctica d'aquest esport, està realitzada per 

usuaris de més curta edat. Per això, i per evitar 
accidents, un manteniment refent als matalassos 
de protecció que utilitzen per a les caigudes, han 

d'estar en bon estat. Per a la bona pràctica de 
l'activitat. Gràcies. 

Sí   

 
190/2023 ARTVILA:Din

amitzar el 
barri de la 

vila amb art 
al carrer. 

La meva proposta és convertir la vila en un barri 
artístic. Van ser molt bones les idees que vau 

tindre de realitzar els graffitis a diferents zones del 
poble, però crec que no es va realitzar res al barri 

de la vila.  Pintures, escultures, graffitis... 
Aquí teniu un exemple: 

 
https://play.rtve.es/v/6723824/ 

No Ja s’ha celebrat el 
Festival de Primavera 
en 2022.  

 
191/2023 El periòdic 

en valencià 
Cal que valorem a nostra llengua i en un medi tant 

important com és el periòdic caldria que fos en 
valencià 

No No és objecte del 
programa. És una 
empresa privada. 
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(88/2023+192/202
3) 

192/2023 Repoblació 
de les 

nostres 
serres 

Amb el tema tan actual i preocupant com es el 
canvi climàtic, crec que s'han de proposar més 
activitats relacionades amb el medi ambient.  

 
No pot ser que una associació com l'arrel tinga més 
iniciativa i activitat que la propia regidoria. Tothom 

en el poble vol les nostres serres cuidades i- 
verdes, així com un aire pur  (cal reduirelfum el dia 

de les cremes i també apostar per una mobilitat 
sostenible amb més carrils bici ). 

Apostar per iluminat amb plaques solars, 
 

Aprofito per proposar un panell a les parades de 
bus digital per a que es persones majors ho 

tinguen més fcil per saber els horaris.  
També establir a la concepció un aparcament de 

bicis municipals per tal d'evitar l'esmbús de tots el 
pares i mares amb el cotxes, per motivar així a que 

portin als xiquets en bici. 

No  Proposta indefinida. 

 

193/2023 Reorganizaci
ón de la 

distribución 
de pistas 

baloncesto, 
pabellón 

municipal d' 
Ontinyent 

La propuesta viene dada porque la utilización de la 
pista central de baloncesto, impide realizar otras 

actividades en los laterales del pabellón, ya que la 
pista central invade los dos campos laterales. Si se 
desplaza la pista central a un lateral del pabellón, 
nos permite respetar un lateral donde se podría 

realizar otra actividad al mismo tiempo. Las 
acciones a realizar serían, el desplazamiento de las 
canastas del campo central, remarcado de pistas, o 

aprovechando el cambio, seria interesante la 
sustitución del pavimento, que sigue siendo el 

mismo desde la inauguración del pabellón y que ya 
cuenta con algunos desperfectos que pueden 

provocar lesiones a los deportistas de las 
diferentes disciplinas. 

Con ello ganaríamos el aprovechamiento de las 
diferentes pistas, aumentando el numero de 

deportistas entrenando o compitiendo al mismo 
tiempo, un mayor aprovechamiento de espacios y 
campos en el pabellón, en las diferentes disciplinas 

deportivas que se pueden practicar 

Sí   

 

194/2023 Habilitar una 
zona 

municipal 
per 

autocaravan
es i campers 

Cada vegada més son les persones que decideixen 
viatjar amb aquest tipo de transport, és una 

manera de fomentar el turisme en el nostre poble. 

No Actualment, no hi ha 
disponibilitat de 
terrenys municipals 
compatibles amb 
eixe ús.  

 

195/2023 Programari 
fe festes 

dels 
diferents 

barris. 

Aquest any, quan van ser les festes de Sant Rafael 
volia gaudir-les amb la meua nevoda i quan en 

disposava a veure la programació de festes, no la 
vaig trobar en cap lloc, el cas es que es vam perdre 

moltíssimes activitats. Estaria molt bé que algú 
s'encarregue d'elaborar-les, la comissió de festes 
del barri per exemple i que l'anjuntament l'ajude 

amb la difusió per a que puga gaudir tota la 
ciutadania. 

No Ho fan les 
associacions 
mitjançant 
subvencions de 
l’Ajuntament.  
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196/2023 Servei de 
trituració 

mitjançant 
un tractor 

amb aper de 
trituració 

Per tal de disminuir les cremes, oferir un servei de 
trituració per a les restes de podes agrícoles. On el 

ciutadà interessat, després de la poda, només 
haurà de deixar les restes de la poda alineats sobre 

el camp per a la seua trituració. 

No  No és competència 
municipal. Les restes 
agrícoles són 
competència de la 
Generalitat. 

 

001-
2/2023 

Iluminació 
Parc Sant 

Rafel 

Canvio iluminación en Parque situado en Cristofol 
Colom llamado Parque San Rafel é aparat9s de 

Gimnasia Adultos y é zona patinar y una Tirolina 

Sí Fins a límit de 
pressupost. 

 

002-
2/2023 

Infraestructu
ra Pou Clar 

Crear un aparcament públic en el Pou Clar e 
infraestructura de servici de cafeteria i servicis 

públics per a que : 
1. La gent que be consumixca en les instal·lacions 
2. No s'invadixquen els camins de les casetes que 

estan prop 
3. Posar asseos i vestuaris per a que millorar 

l'experiència dels visitants i que al mateix temps 
l'entorn estiga millor cuidat . 

No És incompatible amb 
l'ús del paratge 
natural. 

 

003-
2/2023 

ARREGLO 
DEL CAMI 

FONDO 

Propongo que se arregle el Camí fondo desde el 
casco urbano hasta las distintas empresas de la 

zona. Sé que se ha arreglado un poco, pero sigue 
sucio, mal iluminado y a veces con agua a pesar de 

que circulan coches y personas para ir a las 
distintas casas de la zona y a las distintas 

empresas. 

Sí Fins a límit de 
pressupost. 

 
004-

2/2023 
Parking 

Ovidi 
Monllor 

Asfaltat del nou parking en Ovidi Monllor, perque 
les plutges están deterirant-lo. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 

 

005-
2/2023 

Esfaltat del 
parquing de 
av/ Almaig 

Esfaltar y señalisar tot el parquing, estara be per 
als firers y la resta de la gent durant tot l'añ. 

No  Supera el pressupost 
assignat al programa. 
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